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اقتصادی

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون تحدید حدود ششدانگ یک باب ساختمان بپلاک 1/140 فرعی از 10838  
اصلی واقع در بخش یک ثبت قم اراضی هنرستان - کوچه 11-کوچه حجاب -پلاک 
13 که بنام خانم مهری رییسی محمدتقی فرزند محمدتقی میباشد ، در جریان 
ثبت است که بعلت تبصره واحده ماده 13 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده 15 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل 
نمود ، لذا بنا به تقاضای کتبی نامبرده طی وارده 1/15694 -96/6/20 تحدید 
حدود پلاک مذکور در روزیکشنبه مورخ 96/7/16 ساعت 8/5 الی 12 صبح در 
محل وقوع ملک انجام میگردد بدینوسیله به اطلاع اهالی و خصوصا به مالکین مجاور 
و یا نماینده قانونی آنها اعلام میدارد که در روز و ساعت مقرر در محل مذکور حضور 
بهم رسانند. مهلت قانونی ار تاریخ تنظیم صورتمجلس بمدت یکماه خواهد بود و 
اعتراضات مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد ضمنا 
تبصره ماده مصوب 73/2/25 متعرض ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض با 
اداره ثبت میبایست گواهی تقدیم دادخواست بمرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این 

اداره ارائه نماید./ق .
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم
تاریخ انتشار1396/6/21

رئیس اتحادیه مشاوران املاک:

 مسکن در نیمه دوم امسال با سونامی قیمت 
مواجه نخواهد شد 

رئیس اتحادیه مشاوران املاک می گوید، وضعیت معاملات مسکن رو به بهبود 
است و در نیمه دوم امسال شاهد رشد قیمت به میزان تورم خواهیم بود، اما به 

معنی سونامی یا جهش قیمت در بازار مسکن نیست. 
»حسام عقبایی« در گفت وگو با ایرنا درباره آخرین وضعیت بازار مسکن گفت: 
در مجموع وضعیت معاملات مسکن رو به رشد است و پیش بینی می کنیم در 

نیمه دوم وضعیت بهتر شود و شاهد روند عبور از رکود باشیم.
وی با اشاره به اینکه مسکن در نیمه دوم امسال با جهش قیمتی همراه نخواهد 
شد ، لازمه رشد بیشتر معاملات مسکن را کاهش نرخ سود بانکی، افزایش سقف 

تسهیلات بانکی و کاهش مدت بازپرداخت آن عنوان کرد.
عقبایی گفت: از آنجا که سررسید بانکها در حوزه ارایه تسهیلات تا پایان سال 
در حال افزایش است، شاهد تحریک تقاضا در بازار خواهیم بود که خود، از عوامل 

موثر افزایش معاملات است.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک افزود: تاکید دولت دوازدهم »عبور از رکود و 
تحول در مسکن« است، از این رو باید تولید مسکن باید رونق یابد و نسبت به 
ایجاد مسکن استیجاری گام های موثری برداشته شود. نمایندگان مجلس هم با 
این موضوع موافق هستند زیرا این دیدگاه به تعدیل قیمت، توازن عرضه و تقاضا 

و افزایش تولید مسکن در کشور کمک می کند.
افزایش  یافته در راستای  اینکه منابع اختصاص  نکته دیگر  افزود:  عقبایی 
تسهیلات بانکی در بسته تعدیل سیاست های پولی و بانکی باید به سمت و 
سویی برود که مبلغ تسهیلات و مدت بازپرداخت آن برای دریافت کنندگان 
افزایش و سود تسهیلات کاهش پیدا کند تا شاهد تحریک تقاضا در بازار مسکن 

باشیم.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک تاکید کرد: عبور از رکود در بخش مسکن 
موجب تحریک 1300 شغل و 300 صنعت وابسته به ساختمان می شود و می 

تواند در رشد اقتصاد کشور موثر باشد.
وی با تاکید بر لزوم اصلاح سیاست های پولی و بانکی در حوزه بانکداری گفت: 
بانک مرکزی و شورای پول و اعتبار و وزارت اقتصادی و دارایی نسبت به عملکرد 
بانکها که به صورت بنگاه داری فعالیت می کنند و وجوه خود را به خرید ملک 
اختصاص داده اند، انتقاد دارند و امید است با فروش این املاک، منابع آن را به 
تسهیلات بانکی و بالا بردن قدرت خرید مردم اختصاص دهند تا شاهد پویایی 

بازار مسکن باشیم.
**رشد قیمت مسکن در حد تورم 

عقبایی درباره وضعیت معاملات مسکن در شهر تهران گفت: در شهریور ماه 
وضعیت معاملات مطلوب بود و در 18 روز اول شهریور 9 هزار و 962 قرارداد 

خرید و فروش و 9 هزار و548 قرارداد اجاره داشتیم.
وی ادامه داد: در همین مدت در سراسر کشور نیز 28 هزار و 473 قرارداد 
خرید و فروش و 31 هزار و 597 قرارداد اجاره انجام شده و وضعیت معاملات 
رو به رشد است و پیش بینی می شود در نیمه دوم امسال شاهد افزایش حجم 

معاملات مسکن باشیم.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک یادآور شد: در مردادماه نیز وضعیت معاملات 
مسکن مطلوب بود و در این ماه در شهر تهران 19 هزار و 846 قرارداد خرید و 
فروش و 20 هزار و 343 قرارداد اجاره داشتیم و در هر دو بخش نسبت به تیرماه 

شاهد افزایش حجم معاملات بودیم.
وی افزود: در سطح کشور نیز در مرداد ماه 57 هزار و 201 قرارداد خرید و 
فروش و 69 هزار و 613 قرارداد اجاره داشتیم که در هر دو بخش رشد معاملات 

را شاهد بودیم.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک تصریح کرد: این روند در افزایش تولید مسکن، 
میزان معاملات و رونق بازار مسکن موثر خواهد بود و با توجه به تغییر سیاست 
های پولی به ویژه در حوزه کاهش سود بانکی به طور مطمئن بخشی از پول ها 

به سمت و سوی بازار مسکن و خرید ملک هدایت خواهد شد.
وی ادامه داد: اما از آنجا که بازار مسکن یک بازار مقاوم است، اثرپذیری آن 
نسبت به بازارهای موازی نظیر بازار طلا و ارز بسیار متفاوت است و دیرتر تاثیر 

می پذیرد.
** دغدغه اجاره نشینی با کاهش سود بانکی 

عقبایی در باره دغدغه اجاره شینی و تاثیر کاهش نرخ سود بانکی بر افزایش 
اجاره بها گفت: هم اکنون روزهای پایانی فصل اجاره را سپری می کنیم و در این 
فصل شاهد اوج جابه جایی ها هستیم و مستاجران دغدغه این را دارند که کاهش 
سود بانکی از عوامل افزایش اجاره بها خواهد شد. )فصل اجاره تقریبا از خرداد ماه 

شروع شده و تا پایان شهریور ادامه دارد( 
وی با رد این تصور گفت: من این موضوع را رد می کنم چرا که عمده موجرین 
که علاقه مند به دریافت اجاره بها هستند، همان اول اجاره بها دریافت می کنند 
و تعداد موجرهایی که بخواهند پولی از مستاجر بگیرند و در بانک سپرده گذاری 
کنند، بسیار اندک هستند بنابراین مستاجران نباید دغدغه داشته باشند که 

کاهش نرخ سود بانکی عاملی در جهت افزایش اجاره بها باشد.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک ادامه داد: ممکن است اثر روانی در جامعه داشته 
باشد اما به مردم اطمینان می دهم که این اتفاق رخ نخواهد داد و بازار مسکن 
در حوزه اجاره تا پایان شهریور که فصل اجاره بها است بی تلاطم ادامه خواهد 

داشت.
وی تاکید کرد: اتحادیه املاک، مشاوران و اصحاب رسانه باید با شفاف سازی 
این نگرانی مردم را به حداقل برسانند تا جلوی سوداگری و سودجویی ها گرفته 

شود.
عقبایی بر تولید مسکن استیجاری تاکید کرد و افزود: حوزه مسکن اجتماعی 
که یکی از زیرمجموعه هایش تولید مسکن استیجاری است، یکی از شعارهای 
دولت یازدهم و دوازدهم است و لذا باید در الویت برنامه های دولت قرار گیرد و 
با حمایت مجلس، دهک های متوسط و ضعیف بتوانند این واحدها استفاده کنند 

و فرصت پس انداز داشته باشند.
به گزارش ایرنا، بانک مرکزی اعلام کرده است معاملات مسکن در تهران در 
مرداد ماه سال جاری با رشد 6.1 درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل مواجه 

شد و قیمت مسکن نیز در همین مدت در پایتخت 6.2 درصد افزایش یافت.
آماری که بانک مرکزی بر اساس داده های سامانه ثبت معاملات املاک و 
مستغلات کشور منتشر کرده، نشان می دهد در مرداد ماه امسال میانگین قیمت 
یک متر مربع زیربنای واحد مسکونی معامله شده از طریق بنگاه های معاملات 
ملکی تهران حدود چهار میلیون و 600 هزار تومان بوده که در مقایسه با تیرماه 

تا یک درصد و نسبت به مرداد سال گذشته تا 6.2 درصد افزایش یافته است.
بیشترین رشد متوسط قیمت در این ماه نسبت به مرداد سال گذشته به منطقه 
شش تهران با حدود 11.6 درصد و بیشترین کاهش به منطقه 22 با 0.4 
درصد اختصاص یافت. در میان مناطق 22 گانه شهرداری تهران بالاترین متوسط 
قیمت یک مترمربع زیربنای مسکونی معامله شده حدود 9 میلیون و 900 هزار 
تومان در منطقه یک )1.1 درصد رشد( و کمترین آن حدود دو میلیون و 200 
هزار تومان و در منطقه 18 )5.5 درصد افزایش( است. در مرداد ماه امسال 
تعداد معاملات آپارتمان های مسکونی به حدود 17 هزار و 984 واحد رسیده 
که در مقایسه با ماه مشابه سال قبل 6.1 درصد افزایش دارد.بررسی توزیع تعداد 
واحدهای مسکونی معامله شده به تفکیک عمر بنا نیز از این حکایت دارد که 
واحدهای تا 5 سال ساخت با سهم 46.7 درصد بیشترین سهم از واحدهای 
معامله شده را به خود اختصاص داده اند که در مقایسه با مرداد ماه سال گذشته 
4.8 واحد درصد کاهش دارد و در مقابل به سهم واحدهای با قدمت 6 تا 10 
سال و بیش از 15 سال افزوده شده است. در این ماه متوسط قیمت فروش یک 
متر مربع واحد مسکونی در شهر تهران به 46.7 میلیون ریال رسید که نشانگر 

رشد6.2 درصدی نسبت به دوره مشابه سال قبل بود.

به زودی نیمه اول سال به پایان می رسد؛با آغاز نیمه دوم 
سال،عملیات عمرانی به تدریج تحت تاثیر تغییرات آب 
و هوایی کندتر می شود.البته امسال هم با پدیده کاهش 
بهای نفت، باید انتظار داشت عملکرد بودجه های عمرانی 

کمتر از سالهای قبل باشد. 
بودجه عمراني یا اعتبار طرح تملك دارایی های سرمایه ای 

یکي از مهمترین بخش هاي بودجه های سنواتی است.
براساس تعاریف بودجه، منظور از  اعتبارعمرانی، مجموعه 
عملیات مشخص است که براساس مطالعات توجیهی، 
فني و اقتصادی و اجتماعي که توسط دستگاه اجرایی 
پیش بینی مي شود تا در مدت معین و با اعتبار مشخص 
براي تکمیل طرح های نیمه تمام یا هدف های برنامه های 
توسعه 5 ساله به صورت سرمایه گذاری ثابت یا مطالعه 

براي ایجاد دارایی سرمایه ای اجرایی شود.
صورت  به  ها  طرح  این  اجرای  موردنیاز  منابع  اغلب 
انتفاعی )ازمحل بودجه عمومی سالانه( و یا غیرانتفاعی 

)واگذاری به بخش خصوصی( پیش بیني مي شود. 
بررسي عملکرد آنچه در قالب بودجه های سالانه براي 
بخش عمران کشور در یک دهه گذشته در نظر گرفته 
شده،حکایت از آن دارد که اجرا از برنامه عقب مانده است. 
هرچند دولت یازدهم تلاش کرد که بیشترین تخصیص 
ها را به بخش عمرانی کشور داشته باشد،اما به دلیل 
کاهش ناگهانی بهای نفت عملا در این زمینه نتوانست 

موفق باشد.
براساس آمارهای رسمی، تعداد پروژه های عمرانی اجرا 
شده ظرف 15 سال گذشته 6 هزار و 201 طرح تعریف 
شده است. از این تعداد تنها 538 پروژه به اتمام رسیده 
است. این آمار نشان می دهد که هم اکنون 5 هزار و 663 
پروژه عمراني نیمه تمام،در دست اجرا یا حتی روی کاغذ 

باقی مانده است. 
هادی حق شناس کارشناس اقتصادي در این رابطه به 
خبرآنلاین مي گوید:» متاسفانه طي سال های گذشته به 
دلیل کاهش قیمت جهانی نفت، درآمدهای نفتی ایران نیز 

کاهش چشمگیری را تجربه کرد. بنابراین درآمدهای نفتی 
طبق پیش بینی هاي انجام شده تحقق نیافت. از سویي 
دیگر به دلیل مشکلات اقتصادی موجود، درآمدهای دولت 
از محل مالیات ها نیز طبق پیش بینی ها پیش نرفت و 
بنابراین درآمدهای دولت از میزان پیش بینی شده بسیار 
کمتر رقم خورد.« البته جز آنچه حق شناس مي گوید،مي 
توان مقاومت در واگذاري طرح ها به بخش خصوصی را 
یکي از علل تکمیل نشدن پروژه های عمراني ذکر می 
کند و معتقد است برای جبران کاهش منابع درآمدی 
بودجه که از نفت تامین می شود،بهتراست که بخش 
خصوصی را در تکمیل پروژه های عمرانی مشارکت داد. 

بیماری مزمن کسری تراز عملیاتی
عملکرد بودجه های سالانه نشان مي دهد که عموما  هر 
سال دولت با کسری تراز عملیاتی بالایی در بودجه مواجه 

است و این موضوع سبب شد تا  دستگاه ها به واگذاری 
طرح ها به بخش خصوصی خودداری کنند.موضوعی که 
نتیجه اش توقف پروژه های عمرانی شده است. این در 
حالی است که  بسیاری از قوانین بالادستی از جمله برنامه 
ششم ، قوانین بودجه سنواتی سالهاي گذشته، قانون رفع 
موانع تولید و قانون الحاق موادي به قانون تنظیم بخشی از 
مقررات مالي دولت بر واگذاری پروژه های عمرانی به بخش 

خصوصی تاکید مي کند. 
همین دو هفته پیش بود که محمدباقر نوبخت رییس 
سازمان برنامه و بودجه از کسری بودجه ناشي از کاهش 
قیمت نفت خبرداد. عددي که او حدود 38 هزار میلیارد 
های  نگرانی  امروز  همین  است،از  کرده  برآورد  تومان 
بسیاری را برای سرنوشت بودجه عمرانی در سال جاری 

ایجاد کرده است.

تا پایان شهریور ماه  کمتر از 11 روز دیگر باقیست؛ این 
یعني نیمی از سال به پایان رسیده و شروع نیمه دوم 
عمیات عمرانی در مناطقی از کشور به دلیل تغییر شرایط 
آب و هوایی به سختی امکان پذیر است. نتیجه اینکه در 
نیمه سال عملیات عمرانی معمولا کندتر از نیمه اول سال 

مي شود.
حادثه »نفتی« خبر نمی کند

در کنار کسری بودجه حدود 37 هزار میلیارد تومانی که 
نوبخت از آن خبر داده، باید انتظار داشت که تخصیص 
منابع به بخش عمرانی همواره با تنگ دستي انجام شود 
.به گفته نوبخت قیمت نفت در بودجه 50 دلار در نظر 
گرفته شده بود، اما با توجه به افت قیمت نفت به حدود 
47 دلار بودجه سال جاری عملا تحقق نمی یابد و از 346 
هزار میلیارد تومان در حد 309 هزار میلیارد تومان تحقق 
می یابد. پیش بینی ما این است که قیمت نفت پایین تر 

از این هم بیاید.
کسری  محض  قبل،به  سالهای  روال  طبق  اگر 
بودجه،بخش عمرانی قربانی بخش جاری شود،مطابق با 
اظهارات رییس سازمان برنامه و بودجه باید انتظار این 
اتفاق را از نیمه دوم سال داشت. اما باید در نظر داشت که 
دولت راهکاری جز  جابجایی ردیف ها در نیمه دوم سال 
نخواهد داشت.با ادامه یافتن کاهش بهای نفت، دولت به 
سیاق سالهای قبل ناچار به اصلاحیه بودجه خواهد بود.
هرچند که اقتصاددانان می گویند،راهکارهای دیگری هم 

براي جلوگیری از این رسم وجود دارد.
هادی حق شناس در این رابطه مي گوید:»یکی از این 
راهکارها کاهش اتکای بودجه دولت به درآمدهای نفتی  
و واگذاری پروژه های عمراني به بخش خصوصی حقیقی 
است؛این راهکار سبب مي شود تا علاوه بر رونق اقتصادی 
و توسعه بخش خصوصي، این بودجه از محل درآمدهای 
دولتی به مرور حذف شده و از طریق سرمایه گذاری 
بخش خصوصی و حتی سرمایه گذاری خارجی تامین 

شود.«

پروژه های عمراني به بخش خصوصی حقیقی واگذار شود

چرابودجههایعمرانیقربانیمیشوند؟

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش 

کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002014792 شماره  رای   -1
1391114430002007582 آقای حسین یوسفی چهرقانی فرزند مست علی در 
قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 140 مترمربع 
پلاک شماره فرعی از 1854 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
مبایعه نامه عادی مع الواسطه از عبداله عزت پور و عطاءاله محمدپور .)م الف 4603(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002015841 شماره  رای   -2
از  در قسمتی  یداله  فرزند  اصلانی  اله  فتح  آقای   1391114430002007310
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 60 مترمربع پلاک 
شماره فرعی از 2143 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری 

طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی.)م الف4613(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002015826 شماره  رای   -3
1391114430002000722 آقای نبی اله استهری فرزند خیراله در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 55/45 مترمربع پلاک 
شماره 82 فرعی از 1979 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نامه عادی مع الواسطه از آقای علی اکبر گوهری نوید.)م الف 4634(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002015402 شماره  رای   -4
از  قسمتی  در  علی  فرزند  کار  نیک  مریم  خانم   1392114430002000615
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 132 مترمربع پلاک 
شماره 194 فرعی از 1947 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی.)م الف 4644(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002015981 شماره  رای   -5
1392114430002001602 آقای احمد کریمی ابیض فرزند شریف در قسمتی از 

ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 62/10 مترمربع پلاک 
شماره 1/14 فرعی از 2305 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مبایعه نامه عادی مع الواسطه از طرف آقای باقر استوان.)م الف 4648(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002011670 شماره  رای   -6
1392114430002004362 آقای محمد راستگو رودبارکی لذا مالکیت سه دانگ 
مشاع از ششدانگ آقای محمد راستگو رودبارکی فرزند رضا در قسمتی از ششدانگ 
قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت شش دانگ 100 مترمربع پلاک 
شماره فرعی از  2607/3/44  اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی.)م الف 4664(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002011827 شماره  رای   -7
1392114430002004363 خانم ام البنین جعفری فشتمی لذا مالکیت سه 
دانگ مشاع از ششدانگ خانم ام البنین جعفری فشتمی فرزند حسین در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت ششدانگ 100 مترمربع 
پلاک شماره  فرعی از 2607/3/44 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو 

قم خریداری طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی.)م الف 4666(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002015116 شماره  رای   -8
از  ابراهیم در قسمتی  1391114430002017295 آقای یعقوب فتحی فرزند 
ششدانگ به مساحت 138 مترمربع پلاک شماره 1 فرعی از 1872 اصلی واقع 
در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری طی سند رسمی سند مالکیت 

مشاعی.)م الف 4674(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002015830 شماره  رای   -9
1391114430002009110 آقای جهانگیر محمدیان فرزند حسین در قسمتی 
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 126 مترمربع پلاک 
شماره فرعی از 2100 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نام عادی از آقای امامعلی جوان بخت )م الف 4704(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002011419 شماره  رای   -10
1391114430002018663 آقای محمدحسن عاشری فرزند رمضان در قسمتی 
از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 119  مترمربع پلاک 
شماره فرعی از 2304 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم خریداری 

طی سند رسمی سند مالکیت مشاعی.)م الف 4708(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002010283 شماره  رای   -11
1392114430002000516 آقای محمد ملکی افرا فرزند عبداله در قسمتی از 
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 87/60 مترمربع پلاک 
شماره  فرعی از 2185 و 2186 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 

مبایعه نامه عادی مع الواسطه از فاطمه و قدسی بیگدلی فرزند رضا.)م الف 4714(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330002015844 شماره  رای   -12
از  فرزند عبدالعلی در قسمتی  آقای علی مرادی   1391114430002011911
ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به مساحت 123/40 مترمربع پلاک 
شماره فرعی از 2181- اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم مبایعه 

نامه عادی مع الواسطه از طرف آقای سید احمد فاتحی .)م الف 4624(
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء 
موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین 
مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی 
داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس از 
تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی 
تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند بر 

اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1396/06/21 تاریخ انتشار دوم: 1396/07/05
مرتضی نورانی آرانی- رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و مشاعی

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش 

کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330001005916 شماره  رای   -1
1391114430001006185 خانم معصومه علی نازی کلکو فرزند فیض اله در 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 65/98 مترمربع پلاک شماره 10293/4 
اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم خریداری طی سند رسمی 

.)م الف 4618(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139560330001025800 شماره  رای   -2
ششدانگ  در  احمد  فرزند  مردانی  مرتضی  آقای   1394114430001001062
یکباب ساختمان به مساحت 86/81 مترمربع پلاک شماره 490 فرعی از 10402 

اصلی واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم خریداری  طی سند مالکیت 
مشاعی.)م الف 4694(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   139560330001024532 شماره  رای   -3
1391114430001006363 آقای محمدعلی جهانگیرنیا فرزند عبدالکریم در 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 137 مترمربع پلاک شماره 5486 اصلی 
واقع در قم بخش 1 حوزه ثبت ملک اداره یک قم خریداری طی سند مالکیت 

مشاعی.)م الف 4553(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   139660330001007783 شماره  رای   -4
1391114430001006532 آقای منصور یوسف زاده فرزند ابوالقاسم در ششدانگ 
یکباب ساختمان به مساحت 46 مترمربع پلاک شماره 10821 اصلی واقع در قم 
بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم مبایعه نامه عادی خریداری از فاطمه خواهان 

احدی از وراث ابوالفضل خواهان .)م الف 4678(
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء 
موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین 
مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی 
داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس از 
تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی 
تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور سند بر 

اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1396/06/21 تاریخ انتشار دوم: 1396/07/05
محمدرضا ادیبان- رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و مشاعی

مشاور رئیس کل سازمان خصوصی سازی اعلام کرد: سود سهام عدالت در سه 
مرحله و به نسبت واریز سود شرکت ها بین 49 میلیون سهامدار تا پایان سال 

توزیع می شود. 
»سیدجعفر سبحانی« با بیان اینکه براساس قانون تجارت ، شرکت ها هشت 
ماه پس از برگزاری مجامع خود برای توزیع سود فرصت دارند، گفت: اگر مجمع 
عمومی یکی از شرکت های مشمول سهام عدالت تیرماه برگزار شود، تا اسفند ماه 
فرصت دارد سود متعلقه را برای توزیع میان سهامداران واریز کند.وی با یادآوری 
اینکه هنوز سه شرکت سرمایه پذیر مجمع عمومی خود را برگزار نکرده اند، برآورد 
اولیه میزان سود برای کسانی که 10 میلیون ریال )یک میلیون تومان( سهام دارند 
را بین یک میلیون و 300 هزار ریال تا یک میلیون و 500 هزار ریال ) 130 تا 

150 هزار تومان( اعلام کرد.
سبحانی افزود: اگر فرد مشمول بدهی خود تا سقف یک میلیون تومان را به 
حساب سازمان خصوصی واریز نکرده و حدود 5 میلیون ریال )500 هزار تومان( 
سهام در اختیار داشته باشد، حدود نیمی از این مبلغ را به عنوان سود دریافت 

خواهد کرد.
وی با بیان اینکه انتظار می رود شرکت های تحت پوشش سهام عدالت در 
مجموع 40 هزار میلیارد ریال سود بابت این سهام اختصاص دهند، اظهار داشت: از 
آنجا که مجمع برخی شرکت ها هنوز برگزار نشده است، این سود در چند مرحله 
به حساب مشمولان واریز می شود.وی با بیان اینکه در هر مرحله بخشی از سود 
سهام عدالت به نسبت واریز شرکت ها بین مشمولان توزیع می شود، خاطر نشان 
کرد دهک های پایین جامعه و مشمولان تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی 
در اولویت واریز سود هستند اما به طور کلی واریز سود به صورت مرحله به مرحله 

خواهد بود.
سبحانی یادآور شد، سازمان خصوصی سازی در آینده درباره تعیین تکلیف سود 
مشمولانی که فوت کرده اند، اطلاع رسانی خواهد کرد و این کار نیازمند دریافت 

گواهی انحصار وراث و پرداخت بدهی باقیمانده سهام عدالت است.
وی درباره اینکه آیا نخستین مرحله سود سهام عدالت تا پایان شهریور ماه واریز 
می شود، گفت: برای تحقق این کار منتظر مصوبه شورای عالی اصل 44 هستیم 

که تا در این زمینه تصمیم گیری شود.
سبحانی تعداد کل مشمولان سهام عدالت را 49 میلیون نفر اعلام کرد و گفت: 
تاکنون حدود 37 میلیون نفر به سامانه سهام عدالت مراجعه و صورت حساب خود 

را دریافت و نزدیک 32 میلیون نفر نیز شماره شبای خود را ثبت کرده اند.
مشاور رئیس کل سازمان خصوصی سازی از مشمولان خواست هرچه سریعتر 
برای دریافت سود سهام، شماره شبای خود را در سامانه سهام عدالت ثبت کنند 

زیرا بدون آن، امکان واریزسود وجود ندارد.
سبحانی یادآور شد، مشمولان سهام عدالت تا پایان شهریورماه امسال فرصت 
دارند صورتحساب خود را از سامانه سهام عدالت دریافت و نسبت به تسویه بدهی 

خود اقدام کنند.
www. به گزارش ایرنا، نیمه اسفندماه سال گذشته سامانه سهام عدالت به نشانی

samanese.ir رونمایی شد تا دارندگان سهام عدالت با مراجعه به آن از وضعیت 
صورتحساب خود آگاه شده و در صورت تمایل نسبت به تسویه باقیمانده اقساط 

خود اقدام کنند.

مشاور سازمان خصوصی سازی: 

سود سهام عدالت در سه مرحله واریز می شود 

رئیس کل بیمه مرکزی ایران گفت: تاکنون 50 میلیون تومان بعنوان علی الحساب به خانواده های دانش آموزان فوت شده و مصدومان 
حادثه اتوبوس در هرمزگان پرداخت شده است.

به عبدالناصر همتی در مصاحبه با خبرنگاران با اشاره به پیگیری مدیرعامل شرکت بیمه دانا بعنوان بیمه گر افزود: متاسفانه در حادثه 
واژگونی اتوبوس حامل دانش آموزان 9 نفر فوت شدند که 7 نفر از این دانش آموزان نخبه بودند همچنین 8 نفر شامل2 نفر قطع نخاع 

، 2 نفر قطع عضو و 4 نفر هم مصدوم شدند .
وی گفت : به ازای هر دانش آموز فوت شده مبلغ 299 میلیون تومان شامل 280 میلیون تومان بعنوان بیمه دیه و 19 میلیون تومان 
بیمه حادثه )بیمه پایانه مسافربری( پرداخت می شود و بیمه افراد قطع عضو شده و مصدوم هم به محض اعلام حکم دادگاه پرداخت 

خواهد شد .
رئیس کل بیمه مرکزی با بیان اینکه هزینه های طول درمان برای مصدومانی که قطع عضو نشده باشند نیز پرداخت خواهد شد افزود 
: مجموع موارد تعهد شده علاوه بر خسارات و هزینه های بهداشتی مصدومان در اولین فرصت و پس از دریافت احکام دادگاه ازجانب 

شرکت بیمه دانا پرداخت خواهد شد .
*مدیریت ریسک در کشور مورد توجه جدی قرار نمی گیرد

رئیس کل بیمه مرکزی ایران ¬با بیان اینکه حوادث در کشور ما بسیار بالا است گفت : متاسفانه در کشور ما مدیریت ریسک بطور 
جدی مورد توجه قرار نمی گیرد .

عبدالناصر همتی با اشاره به اینکه حوادث بیشتر انسانی است تا طبیعی افزود: در حوزه رانندگی فراوان است و ما سال گذشته 11 هزار 

میلیارد تومان خسارت بابت حوادث ناشی از رانندگی پرداخت کردیم و سالانه 330 هزار نفر و هر 3 سال 1 میلیون نفر بر اثر حوادث 
رانندگی دچار آسیب و معلولیت می شوند می شوند.

وی گفت : وظیفه بیمه پرداخت خسارت است چون حق بیمه دریافت کرده است و خسارات حوادث سال گذشته را پرداخت کردیم 
و امیدواریم با این نگاه بیمه این صنعت در کشور توسعه پیدا کند .

همتی افزود : آئین نامه قانون شخص ثالث در دستور کار دولت است و کمیسیون مربوطه در دولت بررسی کرده و امیدوارم طی همین 
هفته یا هفته آینده تصویب و ابلاغ شود .

وی گفت : در مورد تخفیف یا جریمه کسانی که می خواهند بیمه نامه خریداری کنند خواهیم داشت ،کسانی که تخلفات حادثه ساز 
انجام می دهند یا امتیازات منفی در راهنمایی و رانندگی دریافت می کنند حتما برای آنها در نرخ جریمه لحاظ می شود و کسانی هم 

که رانندگی خوب داشته باشند تخفیف دریافت خواهند کرد .
همتی افزود : حدود 11 میلیون موتورسیکلت سوار در کشور داریم که حدود 10 درصد بیمه شخص ثالث دارند و به رغم امتیازاتی که 
برای موتورسواران قائل شدیم تمایل برای دریافت بیمه شخص ثالث از طرف موتورسواران خیلی کم است و متاسفانه خیلی از تصادفات 

و مشکلات ازجانب موتورسواران است که امیدواریم با فرهنگ سازی در کشور بتوانیم این مسئله را جا بیاندازیم .
وی در باره خصوصی سازی صنعت بیمه  بابیان اینکه خصوصی سازی در بیمه خوب بوده است گفت : به جز بیمه ایران باقی بیمه 
ها باید خصوصی سازی شوند و باقی سهام شرکت های بیمه البرز و دانا هم باید واگذار شود ، اکنون نفوذ بیمه به 2.2 درصد رسیده و با 

توسعه رقابت و پرداخت به موقع خسارت به مردم امیدواریم نفوذ بیمه را با بیمه های خصوصی افزایش دهیم .

درپی حادثه واژگونی اتوبوس حامل دانش آموزان؛

پرداخت 50 میلیون تومان به خانواده دانش آموزان هرمزگانی 
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 حسینی:

 به خاطر حمایت هواداران مان می جنگیم
مدافع پرسپولیس در آستانه بازی با الاهلی عربستان می گوید حمایت بی وقفه و 

گسترده هواداران به آنها انگیزه فراوانی برای تقابل با رقبا می دهد.
سیدجلال حسینی به روحیه جنگندگی پرسپولیس و حمایت گسترده از این تیم 
به عنوان دلایل  موفقیت در لیگ قهرمانان آسیا در آستانه تقابل سه شنبه سرخپوشان 
برابر الاهلی عربستان در بازی برگشت از مرحله یک چهارم نهایی این رقابت ها به طور 

مشخص اشاره کرد.
کاپیتان پرسپولیس در بازی رفت دو تیم که ماه گذشته برگزار شد، غایب بود، 
دیداری که نماینده ایران با جبران گل های خورده در مسقط نتیجه را به تساوی 2 بر 
2 کشاند و حالا مدافع پرسپولیس در بازی برگشت که قرار است در ابوظبی برگزار 
شود، به ترکیب تیمش باز می گردد به امید اینکه تیمش را به اولین حضور در مرحله 

نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا سوق دهد.
پرسپولیس همین حالا هم بهترین عملکرد خود در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
را پس از رسیدن به مرحله یک چهارم نهایی این رقابت ها با برتری یک بر صفر برابر 
لخویای قطر در بازی برگشت از مرحله قبل لیگ قهرمانان آسیا که در مجموع دو 

دیدار رفت و برگشت با همین نتیجه پیروز شد، به ثبت رسانده است.
آمار سیدجلال حسینی در رقابت های فصل جاری لیگ قهرمانان آسیا: 611 دقیقه 
بازی/ 292 ضربه به توپ/ 73 درصد دقت پاس/ 27 پوشش توپ/ 18 پیروزی در 

دوئل های تن به تن/ حضور در 3 کلین شیت تیمش
حسینی در آستانه این بازی گفت: ما بین ثروتمندترین باشگاه های آسیایی نیستیم، 
به خصوص در مقایسه با باشگاه های حوزه خلیج فارس، اما شکی نیست که ما 
بزرگترین منبع هواداران را داریم و پرسپولیس بهترین پشتیبانی هوادارانش را در آسیا 
دارد و به خاطر همین حمایت می جنگیم. این به ما انگیره زیاد و عزمی راسخ می دهد 
تا مطمئن شویم که می توانیم نتایج فوق العاده ای کسب کنیم. این چیزی است که 
همیشه سعی در انجام آن داریم و به سعی و کوشش مان در این راه ادامه خواهیم داد.

حسینی که بیش از 100 بازی برای تیم ملی ایران انجام داده و عضوی از این تیم 
است که صعودش به جام جهانی سال آینده را قطعی کرده، در حال حاضر دومین 
مقطع حضورش در پرسپولیس را تجربه می کند. مدافع تیم ملی که بین سال های 
2012 تا 2014 در پرسپولیس بود، سپس راهی الاهلی قطر شد و در سال 2015 با 
نفت تهران قرارداد امضا کرد. تنها پس از یک فصل حضور در لیگ برتر ایران، حسینی 
به پرسپولیس بازگشت و به این تیم برای کسب عنوان قهرمانی لیگ برتر ایران در 

اوایل سال میلادی جاری کمک کرد.
پرسپولیس که در قاره آسیا عملکردی تأثیرگذر داشته، با صعود به مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا آن هم برای چهارمین بار، موفق به شکست لخویا شد تا 

جدالی غیر قابل پیش بینی را با الاهلی در مرحله یک چهارم نهایی برگزار کند.

نترسیدن رمز پیروزی یاران قوچان نژاد مقابل آیندهوون

فریاد "گوچی -گوچی" در ورزشگاه آبه لنسترا
روی گل اول تاثیرگذار بود، گل دوم را زد و در نهایت پنالتی خراب کرد تا مرد همه 

کاره جدال با مدعی سرشناس قهرمانی در فوتبال باشگاهی هلند لقب بگیرد.
ستاره ایرانی یک بار دیگر نشان داد راه گلزنی به تیم های سرشناس از جمله 
آیندهوون را بهتر از هر بازیکن دیگری بلد است. رضا قوچان نژاد که بعد از هت 
تریک فصل قبل برابر آیندهوون در ذهن طرفداران این تیم باقی مانده بود این بار 
در ورزشگاه خانگی باز هم بلای جان مدافعان پی اس وی و فیلیپ کوکو سرمربی 
سرشناس حریف شد تا حاضران در ورزشگاه با فریاد "گوچی - گوچی" به تمجید از 

ستاره ایرانی خود بپردازند.
 هیرنفین در بازی هفته چهارم آردیویسه هلند برابر تیم مدعی آیندهوون با نتیجه 
2 بر صفر به پیروزی رسید و رضا قوچان نژاد زننده گل دوم تیمش بود. این ملی پوش 
ایرانی فرصت زدن گل دوم را با ضربه پنالتی در دقیقه 74 داشت که از دست داد. بعد 
از این بازی مهاجم ایرانی تیم هیرنفین در مصاحبه ویدئویی با شبکه فاکس اسپورت 
هلند به صحبت راجع به شرایط تیم پرداخت و مدعی شد هیرنفین هم اکنون در 

سطح فنی بالایی قرار داردو باید آن را در طول 90 دقیقه به نمایش بگذارد.
گوچی ادامه داد: »پیروزی بسیار خوبی برابر آیندهوون کسب کردیم. خیلی 
خوشحال هستیم و اتمسفر خوبی بر تیم هیرنفین حاکم است. می دانستیم که بازی 
سختی با آیندهوون پیش رو داریم، زیرا این تیم خارج از فضای رقابتی خطرناک 
است.ما می توانیم بسیار خوب بازی کنیم و این کار را در نیمه اول برابر آیندهوون 
انجام دادیم. ابتدا میدان را تحت سلطه خود درآوردیم و سپس به خوبی بازی کردیم. 
احساسی درباره از دست دادن کنترل بازی هم نداشتیم و نترسیدیم تا تقریباً همه 

چیز را شکست دادیم«.
ستاره ایرانی درباره قرار گرفتن تیم هیرنفین در جمع مدعیان تصریح کرد:» من 
ترسی از صحبت در این رابطه ندارم، اما باید در بازی بعدی برابر اکسلسیور همین 
نوع نمایش برابر آیندهوون را اجرا کنیم و برنده باشیم. اگر تمرکز کنیم می توانیم 
امتیازهای بسیار زیادی را در این فصل به دست آوریم. هیرنفین پتانسیل های زیادی 
دارد و می تواند یکی از مدعیان قهرمانی باشد به شرطی که از اتفاقات نیم فصل 

پارسال درس عبرت گرفته باشیم«.
با بردی که هیرنفین برابر آیندهوون به دست آورد با 8 امتیاز از چهار بازی بدون این 
که شکستی در این فصل متحمل شده باشد در جایگاه ششم جدول قرار گرفت تا تنها 
یک امتیاز با تیم دوم فاصله داشته باشد. در این بین گوچی هم با ثبت دومین گل این 
فصل خود با قرار گرفتن در رده سوم برترین گلزنان آردیویسه دوباره در مسیر جنگ 
برای آقای گلی قرار گرفت گرچه هم تیمی او تورزبی با 4 گل فعلا در صدر ایستاده و 

از ستاره ایرانی پیشی گرفته است.

درخشان: 

از باشگاه نفت چیزی بیشتر از حقم نمی خواهم
سرمربی پیشین تیم فوتبال نفت تهران از مسئولان این باشگاه چیزی بیشتر از 

حق خود نمی خواهد.
حمید درخشان درباره آخرین روند مذاکراتش با مسئولان باشگاه نفت تهران گفت: 
من یک بار با مالکان جدید باشگاه نفت صحبت کردم و نقطه نظرات هم را شنیدیم. 
من چیزی بیشتر از حقم از باشگاه نفت نمی خواهم. به هرحال باید در این زمینه توافق 

صورت بگیرد. من هم منتظرم تا باشگاه نفت حق و حقوقم را پرداخت کند.
وی در مورد اینکه گفته می شود مبلغ 900 میلیون تومان از باشگاه نفت تهران 
می خواهد، تأکید کرد: من در مورد مبلغ صحبت نمی کنم، فقط این نکته را بگویم که 
نفت تهران را در شرایط سختی تحویل گرفتم و برای این تیم زحمت کشیدم و حالا 

هم انتظار دارم که باشگاه با من توافق کند.
سرمربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس همچنین در مورد بازی برگشت این تیم 
برابر الاهلی که فردا )سه شنبه( برگزار خواهد شد، گفت: پرسپولیس شرایط خوبی 
دارد و می تواند با انجام یک بازی فکورانه از سد الاهلی عبور کند. فقط پرسپولیس 
باید مواظب باشد که در این مسابقه گل نخورد که اگر این اتفاق بیفتد، کارش بسیار 

سخت خواهد شد.
»پرسپولیس باید بسیار هوشیار باشد تا به هدفی که دارد برسد«، درخشان با بیان 
این جمله در مورد قدرت خط حمله الاهلی خاطرنشان کرد: آنها بازیکنی مثل عمر 
السوما را دارند و دو بازیکن خارجی دیگر هم دارند که خطرناک هستند. با این حال 

امیدوارم پرسپولیس در این بازی برنده از زمین بیرون بیاید.

شایان مصلح:

 الاهلی را باید هوشمندانه شکست دهیم
مدافع پرسپولیس با اشاره به دیدار با الاهلی در مرحله یک چهارم لیگ قهرمانان 
گفت: با یک بازی منطقی و هوشمندانه می توانیم از سد این تیم بگذریم و به نیمه 

نهایی صعود کنیم.
شایان مصلح که پس از مدتها توانست در ترکیب اصلی تیم فوتبال پرسپولیس قرار 
بگیرد در گفتگو با خبرنگار مهر درباره پیروزی سه بر صفر این تیم مقابل گسترش 
فولاد تبریز گفت: خدا را شکر توانستیم پس از چند هفته ای که بازی نداشتیم برد 
دلچسبی کسب کنیم. این پیروزی به تیم کمک کرد تا با روحیه بالا خودمان را برای 

بازی حساس با الاهلی آماده کنیم.
مدافع پرسپولیس تصریح کرد: خوشحالم که پس از چند بازی فرصت پیدا کردم در 
ترکیب اصلی به میدان بروم. من فقط تلاشم را در تمرینات می کنم تا در وضعیت 
ایده آل قرار بگیرم. از اینکه کادر فنی به من اعتماد کردند و در ترکیب اصلی قرار 
گرفتم ممنونم. پس از این هم همین روند را ادامه خواهم داد. در پرسپولیس هنوز 
در ابتدای راه هستم و می خواهم با صبری که تا الان هم به خرج داده ام به تک تک 

اهداف فردی و تیمی برسم.
مصلح درباره دیدار با الاهلی عربستان در ابوظبی اظهار داشت: یکی از بزرگترین 
بازی هایی است که باید در سال 96 انجام دهیم. چاره ای جز پیروزی نداریم و می 
خواهیم به جمع 4 تیم نهایی برسیم. انگیزه بسیار بالایی برای کسب پیروزی داریم و 

امیدوارم با یک بازی منطقی و هوشمندانه به پیروزی دست پیدا کنیم.

پرسپولیس ایران-الاهلی عربستان

ایراندرانتظارتاریخسازیشاگردانبرانکو

گفت:  آلمان  وان  کاراته  جهانی  لیگ  برنز  نشان  دارنده 
مسمومیت غذایی در لیگ جهانی آلمان واقعا اذیت کردم اما با 
چنگ و دندان مبارزه کردم.امیر مهدی زاده درخصوص کسب 

مدال برنز مسابقات لیگ جهانی آلمان اظهار داشت: مسابقات 
کاراته وان آلمان پنجمین و آخرین مرحله این مسابقات در 
سال 2017 بود و در بالاترین سطح ممکن برگزار شد. پیش 
از این مسابقات چهار دوره این رقابت ها در سال جاری در 
کشورهای فرانسه، هلند، دبی و مراکش برگزار شده بود که 
من تنها در مسابقات دبی و آلمان شرکت کردم و در هر دو 
مسابقات موفق به کسب نشان برنز شدم.وی با تاکید بر بیماری 
خود در این مسابقات تصریح کرد: متاسفانه در مسابقات آلمان 
بعد از وزن کشی، غذایی خوردم که باعث مسمومیت شدیدم 
شد. این مسمومیت در روز مسابقات به شدت اذیتم کردم و 
به طرز وحشتناکی دچار دل درد و حالت تهوع بودم. با توجه 
به این شرایط باید مسابقه می دادم و چاره دیگری نداشتم. بعد 
از هر مسابقه  احساس می کردم دیگر توانایی ادامه مسابقات را 
ندارم اما با چنگ و دندان ادامه می دادم.قهرمان کاراته جهان 
در خصوص رقبای خود عنوان کرد: در دور اول حریفی از 
ایتالیا را شکست دادم و در دور دوم نیز با شکست حریف 
مصری که قهرمان قاره آفریقا بود به دور سوم صعود کردم. 

در این دور نیز حریفی از کشور ازبکستان را شکست دادم که 
در سه دوره مسابقات لیگ جهانی موفق به قهرمانی شده بود 
اما انگیزه زیادی برای شکست او داشتم و خدا را شکر با وجود 
حال بدم مجددا مانند دیدار نهایی مسابقات قهرمانی آسیا از 
سد او گذشتم. در دور چهارم نیز با حریف دیگری از کشور 
ایتالیا پیکار کردم که در این مسابقه نیز برنده شدم اما متاسفانه 
در دیدار نیمه نهایی مقابل داگلاس دیگر توانی برای مسابقه 
دادن نداشتم.مهدی زاده خاطر نشان کرد: در خصوص دیدار 
نیمه نهایی ام می توانید از سرمربی تیم ملی بپرسید که واقعا 
توان رقص پا کردن نداشتم و فقط ایستادم تا زمان مسابقه 
تمام شود و بیرون بیایم. شرایطم به قدری بد بود که توانی 
برای حمله کردن و رقص پا نداشتم و حالت تهوع امان من را 
بریده بود . قصد داشتم با توجه به این شرایط اصلا در دیدار با 
داگلاس به میدان نروم اما استاد هروی از من خواست با همین 
شرایط به تاتامی برم و مسابقات را ادامه بدهم اما دیگر توانی 
برای من باقی نمانده بود.وی در خصوص عملکردش در دیدار 
رده بندی تاکید کرد: روز گذشته)یکشنبه( با توجه به دو روز 

استراحت و بهتر شدن شرایط جسمانی ام در دیدار رده بندی به 
مصاف حریفی از کشور روسیه رفتم و با اختلاف 8 امتیاز پیروز 
شدم و نشان برنز را کسب کردم. خدا را شکر می کنم با وجود 
شرایط بدی که داشتم باز هم دست پر بازگشتم و از کسب 
مدال برنز مسابقات کاراته وان آلمان خوشحال هستم.دارنده 
نشان برنز مسابقات لیگ جهانی آلمان در پایان گفت: باید در 
پایان از زحمات صادق فرجی، رئیس فدراسیون کاراته تشکر 
کنم که برای اعزام تیم سنگ تمام گذاشت و تا آخرین تلاش 
خود را انجام داد تا به این مسابقات اعزام شویم که این موضوع 
بسیار ارزشمند بود . همچنین باید از اسپانسر شخصی ام و 
در راس آنها احمد نخجوانی و حسینی که واقعا در 20 روز 
پایانی حمایتم کردند تا تمریناتم را پیگیری و در این مسابقات 
بیشتر  با حمایت  امیدوارم  باشم تشکر کنم.  حضور داشته 
این عزیزان در میادین بعدی افتخارات بیشتری کسب کنم. 
همچنین خوشحالم با کسب این مدال می توانم صدرنشینی ام 
در رنکینگ جهانی را حفظ کنم و تلاش خود را برای مسابقات 

پاریس و کسب سهمیه ادامه بدهم.

سرمربی ایرانی تیم ملی فوتسال میانمار از تصمیمش برای استعفا از هدایت این تیم به دلیل کشتار مردم مسلمان میانمار گفت.
رضا کردی سرمربی ایرانی تیم ملی فوتسال میانمار هفته گذشته در اعتراض به کشتار مسلمانان این کشور از سمت خود کناره گیری 

کرد و منتظر پاسخ فدراسیون فوتبال میانمار است.
کردی در گفت و گو با ایسنا، درباره همکاری اش با فوتسال میانمار توضیح داد: اواخر سال میلادی سال گذشته بود که پیشنهادی از 
میانمار دریافت کردم. من از سال 2008 در قطر مشغول بودم و مقطعی هم در کویت مربی گری کردم و همان موقع از میانمار پیشنهاد 
داشتم اما به دلیل اقدامات وحشیانه ای که علیه مسلمانان انجام می دادند اعلام کردم نمی آیم. بنابراین از سال 2013 به قطر بازگشتم و 

اواخر سال میلادی 2016 دوباره پیشنهادی از سوی آن ها مطرح شد و بعد از مذاکره، پذیرفتم به میانمار بروم.
او افزود: 10 روز پیش برای مرخصی از میانمار به ایران بازگشتم و قرار بود جمعه به این کشور بازگردم اما به خاطر اقدام هایی که علیه 
مسلمانان در این کشور انجام می شود، به آن ها ایمیل زدم و گفتم با این شرایط حاضر به ادامه همکاری نیستم. بنابراین استعفا دادم و 

منتظر واکنش طرف مقابل هستم.
سرمربی سابق تیم فوتسال پرسپولیس با بیان این که با هیچ کس برای استعفا از هدایت میانمار مشورت نکرده است، عنوان کرد: کسی 
مرا تحت فشار نگذاشت و این یک تصمیم کاملا شخصی بود که با قلبم به آن رسیدم. همچنین چون مربی حرفه ای هستم و قوانین بین 
المللی را می دانم، هر نوع عواقب کارم را پیش بینی کرده ام و آن را می پذیرم. ما در درجه اول یک انسان و یک مسلمانیم که زیر پرچم 
مقدس جمهوری اسلامی ایران زندگی کرده ایم. بنابراین کمترین و کوچکترین کاری که می توانستم برای حمایت از مردم مسلمان میانمار 
انجام دهم، قطع همکاری با فدراسیون فوتبال این کشور بود. من با این کارم می خواستم، دولت میانمار را از طریق فدراسیون فوتبال این 

کشور تحت فشار قرار دهم تا دست از این جنایت ها بردارند.
کردی همچنین در پاسخ به این پرسش که بازتاب این اتفاق را چطور دیده است، گفت:  ابتدا از مردم کشورم که از من حمایت کردند 

تشکر می کنم. افرادی که آنها را نمی شناختم برای من پیام محبت آمیز فرستادند. این نشان می دهد در کشوری زندگی می کنیم که با 
بصیرت هستند و سره را از ناسره تشخیص می دهند. همچنین از مهندس کیومرث هاشمی تشکر می کنم که در همان ساعات اولیه با 
من تماس گرفت و ابراز محبت کرد. بازخورد این اتفاق در ایران خیلی خوب بود. بینی و بین الله این کار را نکردم که به دنبال بازخوردش 
باشم. امیدوارم اول خدا قبول کند. از هیچ شخص، دستگاه و ارگانی نیز انتظاری ندارم چون تصمیمم کاملا شخصی بود و خودم آن را 

گرفتم. عواقبش را هم می پذیرم.
او اضافه کرد: در کشور میانمار روزنامه ها و سایت های محلی با زبان های میانماری و انگلیسی به بازتاب این اتفاق پرداختند و این خبر 
در میانمار به شدت صدا کرده است. حتی خبرگزاری هایی از کشورهای مسلمان مثل ترکیه و قطر با من تماس گرفتند و درباره انگیزه ام 

سوال کردند.
این مربی ایرانی در بخش دیگری از گفت وگو در پاسخ به این پرسش که آیا پیش از گرفتن این تصمیم به ضرر مالی ناشی از آن فکر 
کرده است یا نه، گفت: فلسفه و تفکراتم در زندگی این است که همه چیز پول نیست. قرارداد بسیار خوبی با فدراسیون فوتبال میانمار 
بستم چون قرار بود تیم های فوتسال و پایه فوتبال را پوشش دهم. اما فکر نمی کنم همه چیز زندگی، پول باشد. رسول الله می فرماید 
هر مسلمانی از شما کمک خواست و اگر می توانستی به هر نوعی کمک کنی و نکردی، مسلمان نیستی. نمی خواهم بگویم آدم بسیار 
مذهبی ای هستم اما در یک شهر مذهبی بزرگ شده ام و اهل قم هستم. بنابراین یک سری مسائل بر پول مقدم است. همه شرایط را هم 

می دانستم و تبعاتش را می پذیرم.
کردی در پایان درباره پاسخ فدراسیون فوتبال میانمار به استعفایش به ایسنا گفت: رابطه خوبی با مسئولان ارشد میانمار داشتم بنابراین 
امیدوارم این موضوع ختم به خیر شده و استعفای مرا به راحتی بپذیرند اما اگر کار به AFC و فیفا بکشد، باید به دنبال کارهای حقوقی 

آن باشم.

قصد حضور در دیدار نیمه نهایی را نداشتم

مهدی زاده: مسمومیت در لیگ جهانی آلمان اذیتم کرد
خوشحالم با مدال برنز کاراته وان صدرنشینی ام در رنکینگ را حفظ کردم

قطع همکاری، کوچکترین کار ممکن بود"

مربی ایرانی: عواقب کناره گیری از هدایت تیم ملی میانمار را پذیرفته ام

پرسپولیس امروز درحالی میهمان الاهلی عربستان است که دیدار 
رفت دو تیم با تساوی دو بر دو به پایان رسیده است.

 تیم فوتبال پرسپولیس عصر فردا در جریان دور برگشت مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا، از ساعت 19:45 در ابوظبی 
میهمان الاهلی عربستان خواهد بود. البته با توجه به نتیجه دیدار 
رفت دوتیم که با میزبانی پرسپولیس در مسقط و با تساوی دو بر 
دو به پایان رسید، نماینده ایران در این مرحله شانس زیادی را برای 

صعود به جمع چهار تیم برتر آسیا برای خود متصور است.
برانکو که در دیدار رفت نشان داد از نظر بازی خوانی چه هنری 
دارد به دنبال این است از دقایق ابتدایی با باز کردن دروازه حریف 
فشار را از روی تیم خود خارج کند. او که تیمش در دیدار رفت دو 
بر صفر از حریف عقب بود، با سه تعویض به موقع و آوردن گادوین 
منشا، کمال کامیابی نیا و البته خرید عراقی جدیدش یعنی بشار 
رسن، به کلی روند بازی را تغییر داد تا تیمش دو گل خورده را 

جبران کرده تا بازی برگشت امیدوار شوند.
شاگردان برانکو در حالی فردا به مصاف حریف عربستانی می روند 
که در آخرین دیدار خود در لیگ برتر، برابر گسترش فولاد تبریز با 
سه گل فرشاد احمدزاده، علی علیپور و مهدی طارمی به پیروزی 
رسیدند تا دوباره به صدر جدول برگردند از این رو آنها با روحیه ای 
مضاعف پای به زمین مسابقه خواهند گذاشت. البته طبق اخبار 
دریافتی از امارات، سید جلال حسینی که با مصدومیت جزئی روبه 
رو است، شاید نتواند از ابتدا تیم را همراهی کنید. البته او در تمرین 
آخر تیم همراه سایرین تمرین کرد تا نشان دهد از مصدومیت رها 

شده و به مرز آمادگی نزدیک است.
پرسپولیس اگر امروز  برابر الاهلی عربستان به پیروزی برسد، 
برای نخستین بار توانسته در لیگ قهرمانان آسیا به جمع چهار 
تیم برتر آسیا صعود کند. از همین رو چشم همه فوتبال ایران سه 
شنبه شب به ابوظبی دوخته می شود تا بلکه نماینده ایران بتواند 
تاریخ سازی کند. البته تیم عربستانی هزینه های زیادی را هم برای 
جذب ستارگان فوتبال انجام داده که یکی از این بازیکنان عمرسوما 
مهاجم سوری است؛ بازیکنی که به همراه تیم ملی فوتبال سوریه 
به ایران آمد و پس از 12بازی بدون گل خورده، دروازه بیرانوند 
را باز کرد. سوما همچنین در دقایق ابتدایی دیدار رفت توانست 
دروازه پرسپولیس را باز کند تا نشان دهد راه گلزنی به بیرانوند را 

به خوبی بلد است.
با این وجود فوتبال دوستان ایرانی امیدوارند فردا پرسپولیس با 
ارائه یک بازی هدفمند و منطقی حریف عربستانی را شکست داده 
و به جمع چهار تیم برتر آسیا صعود کند چرا که حتی اگر در ادامه 
رقابت ها نتواند به فینال برسد، با حضور در جمع 4 تیم برتر آسیا، 

افتخار بزرگی را نصیب خود و فوتبال ایران کرده است.
گزارش AFC از بازی پرسپولیس و الاهلی

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا در آستانه بازی دو تیم الاهلی 
و پرسپولیس در چارچوب بازی برگشت یک چهارم نهایی لیگ 

قهرمانان آسیا مطلبی درباره این بازی منتشر کرده است.
سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره دیدار پرسپولیس و الاهلی 
در مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا که فردا سه شنبه 

برگزار می شود، نوشت: » الاهلی و پرسپولیس روز سه شنبه بازی 
برگشت مرحله یک چهارم نهایی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا را 
در ورزشگاه محمد بن زاید امارات برگزار می کنند. در دیدار رفت 
که ماه گذشته برگزار شد دو تیم در دیداری نفس گیر در عمان به 

تساوی 2 - 2 رسیدند.
الاهلی که در دیدار رفت با دو گل پیش افتاده بود و در نهایت 
شاهد مساوی شدن بازی بود، در این بازی می خواهد بهترین 
عملکرد را ارائه دهد تا برای اولین بار از سال 2012 به نیمه نهایی 
این بازی ها برسد. در سال 2012 این تیم در فینال به مصاف اولسان 

هیوندای کره رفته و در نهایت رتبه دوم را کسب کرده بود.
این تیم امسال فرم خوبی داشت و توانست از گروهی صعود کند 
که در آن العین، ذوب آهن و بنیادکار قرار داشتند و در یک هشتم 

هم با غلبه بر الاهلی امارات راهی یک چهارم شد.
عمر السومه، مهاجم سوری ملی پوش این تیم بعد از صعود تیم 
ملی کشورش به مرحله پلی آف انتخابی جام جهانی روسیه روحیه 
خوبی دارد و با آمادگی کامل در ترکیب این تیم قرار خواهد گرفت. 
همچنین ستاره برزیلی این تیم، لئوناردو هم شرایط خوبی دارد و 
به این ترتیب شاگردان سرگئی ربروف برای دیدار حساس مقابل 

نماینده ایران آماده هستند.
کلادمیر هم یک بازیکن برزیلی دیگر است که بعد از گذراندن 
دو فصل در کلاب بروژ بلژیک به این تیم آمده و تیسیر الجاسم، 
کاپیتان الاهلی هم بعد از حضور در تیم ملی عربستان و صعود به 
جام جهانی با روحیه مناسب مقابل پرسپولیس قرار خواهد گرفت.«

در ادامه این گزارش درباره پرسپولیس آمده است: » این بهترین 
و بیشترین پیشروی پرسپولیس در بازی های لیگ قهرمانان آسیا 
است. این تیم برای اولین بار به یک چهارم نهایی رسیده و در بازی 
رفت هم عملکردی فوق العاده داشته است. این نشان می دهد برای 
بازی برگشت هم قرار نیست این تیم بدون جنگیدن و به راحتی 

به کارش پایان دهد.
این تیم در حالی که 2 بر صفر عقب بود و 20 دقیقه از زمان بازی 
مانده بود، توانست بازی را 2 - 2 کند. شجاع خلیل زاده و گادوین 
منشا تعویضی گل های تیم ایرانی را زدند تا همه بدانند برای بازی 
برگشت در امارات باید انتظار یک نبرد نفس گیر را داشته باشند.همه 
نگاه ها به مهدی طارمی، مهاجم ملی پوش این تیم است که در گروه 
D توانست 6 بار دروازه حریفان را باز کند و در نهایت پرسپولیس 
به عنوان تیم دوم و پشت سر الهلال به دور بعدی صعود کرد. در 
مرحله گروهی این تیم بالاتر از الریان و الوحده قرار گرفت و در یک 

هشتم نهایی هم لخویا را پشت سر گذاشت.
مهاجم ملی پوش ایرانی از مرحله گروهی به بعد هنوز گلی نزده 
است، اما اضافه شدن منشا نیجریه ای به این تیم و حضور علی 
علیپور و وحید امیری مطمئنا کار را برای تیم قرمزپوش آسان تر 
خواهد کرد. کاپیتان جلال حسینی هم محرومیت را پشت سر 

گذاشته و در این بازی حاضر خواهد بود.«
AFC در حالی به بازگشت سیدجلال اشاره کرده است که این 
بازیکن به گفته برانکو ایوانکوویچ هنوز مصدوم است و قطعا در بازی 

فردا مقابل الاهلی حضور نخواهد داشت.

مرد سال فوتسال کشورمان در سال 95 اعتقاد دارد برگزاری مراسم برترین های 
فوتسال می تواند به استقلال و پیشرفت این رشته کمک کند.

علی اصغر حسن زاده درباره مراسم انتخاب برترین های فوتسال در سال 95 اظهار 
داشت: این اولین باری بود که مراسم برترین های فوتسال برگزار شد و جا دارد از 
کمیته فوتسال و سازمان لیگ فوتسال برای برگزاری این مراسم تشکر کنم. این 
مراسم می تواند به استقلال فوتسال و اینکه این رشته از زیر سایه فوتبال بیرون بیاید، 
کمک کند.  جدا از اینکه چه کسانی برگزیده می شوند برگزاری این مراسم می تواند به 

پیشرفت این رشته کمک کند.
وی ادامه داد: فکر می کنم برخی کم و کاستی ها در مراسم وجود داشت، اما به 
طور کلی مراسم خوب برگزار شد. حضور مسئولان کمیته ملی المپیک و فدراسیون 
فوتبال نشان داد که این جشن از اهمیت بالایی برخوردار است و امیدوارم این مراسم 

تداوم داشته باشد.
انتخابم به عنوان مرد سال فوتسال ایران،  حاصل زحمات تمام هم تیمی هایم بود

ملی پوش فوتسال کشورمان در خصوص انتخابش به عنوان مرد سال فوتسال در 
سال 95، عنوان کرد: قطعاً همیشه بردن جایزه می تواند لذت بخش باشد و من هم از 
این بابت خیلی خوشحال هستم، اما فوتسال یک ورزش گروهی است و این جایزه را 
من به نمایندگی از هم تیمی هایم در تیم ملی و باشگاه گیتی پسند گرفته ام. زحمات 
آن ها بوده که این جایزه به من رسیده است و همین جا از تمام این بازیکنان تشکر 

می کنم.

باید ببینیم انتقادات شخصی است یا سازنده
مرد سال فوتسال کشورمان در سال 95 در مورد انتقاداتی که به نحوه انتخاب 
برترین ها در این مراسم شده است،  خاطرنشان کرد: من نمی دانم برترین ها به چه 
سبکی و چه ملاکی انتخاب شده اند تا بخواهم در این مورد نظر دهم،  اما مهم برگزاری 
همین جشن است. کسانی هم که انتقاداتی دارند باید بررسی شود تا ببینیم این 
انتقادات شخصی بوده یا برای پیشرفت فوتسال. اگر انتقادات شخصی بوده که فکر 
می کنم خیلی اهمیتی نداشته باشد، اما اگر انتقاد ها سازنده بوده می توان از آن برای 

پیشرفت مراسم استفاده کرد.
تمام بازیکنان آماده مسابقات داخل سالن هستند

حسن زاده درباره اردوی تیم ملی فوتسال پیش از اعزام به مسابقات داخل سالن 
آسیا،  تصریح کرد: تمرینات خوبی را پشت سر گذاشته ایم. بازیکنان تیم ملی هم از 
دل بازی های لیگ برتر آمده اند و به لحاظ بدنی و روانی شرایط خوبی دارند. امیدوارم 

بتوانیم بازی های خوبی در ترکمنستان انجام دهیم و به مقام قهرمانی دست یابیم.
شرایط در گذشته خیلی بد بوده،  نه اینکه الان فوق العاده باشد

»گفته می شود شرایط اردوی تیم ملی نسبت به اردوهای قبل بهتر شده است، آیا 
این موضوع صحت دارد؟«، وی در پاسخ به این پرسش خاطرنشان کرد: بهتر شده،  
اما نه اینکه شرایط بسیار فوق العاده شده باشد. دوره های قبل شرایط خیلی بد بود. از 
کسانی که این تغییرات را به وجود آوردند، تشکر می کنم. احساس می کنم فوتسال 

به این تغییرات نیاز دارد، چون همه از این رشته انتظار قهرمانی در جهان را دارند.

اینکه بگوییم با هر امکاناتی قهرمان آسیا می شویم، درست نیست
ملی پوش فوتسال کشورمان افزود: همه الان می گویند قهرمانی آسیا برای ما کاری 
ندارد، اما این طور نیست و همه کشورها در آسیا پیشرفت کرده اند و امکانات زیادی 
در اختیار آنها قرار دارد. فوتسال در آسیا به سرعت در حال پیشرفت است و اینکه ما 
بگوییم با هر امکاناتی قهرمان آسیا می شویم، درست نیست. امیدوارم امکانات در حد 

تیم ملی و انتظاراتی که از این تیم وجود دارد، باشد.

 حسن زاده: 

برگزاری مراسم برترین ها می تواند به استقلال فوتسال کمک کند
 شرایط در گذشته خیلی بد بوده،  نه اینکه الان فوق العاده باشد
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راهی جدید برای نابودی باکتری های عفونت زا
محققان با تقلید از ساختار باکتریوفاژ موفق به طراحی نانوذرات پلیمری ویروس مانندی 
شدند که می توان از آن برای از بین بردن انتخابی باکتری های عفونت زا استفاده کرد؛ بدون 

این که سلول های سالم آسیبی ببینند.
محققان با تقلید از ساختار باکتریوفاژ موفق به طراحی نانوذرات پلیمری ویروس مانندی 
شدند که می توان از آن برای از بین بردن انتخابی باکتری های عفونت زا استفاده کرد؛ بدون 

این که سلول های سالم آسیبی ببینند.
محققان نانوذرات پلیمری ویروس مانندی ساختند که می توان با آن باکتری ها را از بین 

برد؛ بدون این که مقاومت آنتی بیوتیکی در آن ها ایجاد کند. 
یکی از مزایای این فناوری آن است که با استفاده از تغییر ابعاد و شکل این پلیمر 
می توان پتانسیل های عملکردی آن را تغییر داد. این راهبرد اولین گام به سوی تولید نسل 
جدیدی از آنتی بیوتیک ها است که می تواند برای مقابله با عفونت استفاده شود؛ بدون این 

که مقاومت آنتی بیوتیکی ایجاد کند.
مقاومت آنتی بیوتیکی یکی از چالش های بزرگ در بخش سلامت است. آنتی بیوتیک های 
رایج با بهره گیری از راهبردهای مختلف با باکتری ها مقابله می کنند، اما بعد از مدتی باکتری 

با ایجاد تغییرات ژنتیکی در برابر آنتی بیوتیک مقاوم می شود.
استفاده از پپتیدها یکی از راهبردها در این مسیر است، پپتیدهایی که دارای گروه 
آمفیفیلیک بوده و از بار مثبت برخوردار است. این پپتیدها به مولکول های لیپیدی دارای 
بار منفی برخورد کرده و موجب از بین رفتن دیواره سلولی می شوند. اما بخش آبگریز این 

پپتیدها با سلول های پستانداران برخورد کرده و آن ها را نیز از بین می برد.
محققان دانشگاه صنعتی تگزاس به دنبال استفاده از باکتریوفاژ برای مقابله با باکتری های 
هستند، به طوری که عملکرد پپتیدها انتخابی می شود. باکتریوفاژها به صورت ویژه به سطح 

باکتری مورد نظر برخورد کرده و آن ها را آلوده می کنند.
این گروه اقدام به ساخت نانوذرات پلیمری حاوی سه پوشش مختلف کردند که به تقلید 
از ساختار باکتریوفاژ طراحی شده است: یک کره به طول 8 نانومتر، دو ذره میله ای شکل به 

قطر 7 نانومتر و طول های 18 و 70 نانومتر.
این ساختار از یک کره پلیمری حاوی رشته های پلیمری آبدوست با بار مثبت تشکیل 
شده است. از آنجایی که این ساختار تنها دارای بار مثبت است، روی سلول های پستانداران 

تأثیر منفی ندارد.
این گروه از این مواد برای مقابله با باکتری ایکولا استفاده کردند و نشان دادند که این 
 ACS Infect ماده قادر است 99.9 درصد باکتری ها را از بین ببرد.نتایج این پروژه در نشریه

منتشر شده است.

عوارض مصرف مداوم کله پاچه
یک متخصص تغذیه گفت: بسیاری از بیماری های دوران میانسالی و سالمندی نشات 
گرفته از الگوهای غلط غذایی در دوران جوانی است، بنابراین جوانان و افراد سالم به 
صرف این که از سلامت کافی برخوردارند، نباید با خوردن افراطی کله پاچه زمینه ابتلا به 

بیماری های مختلف را در آینده فراهم  کنند.
یک متخصص تغذیه گفت: بسیاری از بیماری های دوران میانسالی و سالمندی نشات 
گرفته از الگوهای غلط غذایی در دوران جوانی است، بنابراین جوانان و افراد سالم به 
صرف این که از سلامت کافی برخوردارند، نباید با خوردن افراطی کله پاچه زمینه ابتلا به 

بیماری های مختلف را در آینده فراهم  کنند.
 دکتر کوروش جعفریان با بیان این که مصرف کله پاچه در کشور ما بیش از سایر 
کشورهاست، افزود: بسیاری از کشورها تمایلی به خوردن کله پاچه ندارند، اما در ایران اغلب 
آن را به عنوان یک غذای مقوی و لذیذ به ویژه در وعده صبح  می دانند، اما باید در نظر 
داشت که این غذا یک منبع غنی از کلسترول، اسید چرب، اسید نوکلئیک، پریمیدین و 

پورین است و مصرف آن خیلی توصیه نمی شود.
وی گفت: افرادی که سالم هستند به ویژه جوانان در صورت تمایل به مصرف کله پاچه 
بهتر است حداکثر یک بار در ماه آن را مصرف کنند، لازم به ذکر است افرادی که میل 
به خوردن این غذا دارند، بهتر است از قسمت هایی که چربی کمتری دارد بیشتر استفاده 
کنند تا قسمت های چرب آن. جعفریان توضیح داد: مغز و چشم در این غذا، از چربی 
بیشتری نسبت به پاچه و زبان برخوردار است، بنابراین توصیه می شود، افراد از زبان و 
پاچه که دارای پروتئین بیشتری نسبت به سایر قسمت های آن است، مصرف کنند. به 
گفته این متخصص تغذیه، استفاده از غذاهای چربی مانند کله پاچه در برخی موارد برای 
کودکان که نیاز به تامین کلسترول در بدن دارند غذایی مفیدی محسوب می شود، اما برای 
بیماران به ویژه بیماران کلیوی، قلبی و افرادی که اوره بالایی دارند، همچنین مبتلایان به 
فشار خون به هیچ وجه توصیه نمی شود. عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران با 
بیان این که مصرف گوشت قرمز در افرادی که اوره بالایی دارند تبدیل به نقرس می شود 
تاکید کرد: افراد مذکور و کسانی که به دلیل اختلالات کلیوی مشکل دفع پروتئین دارند 
و همچنین بیماران قلبی و دیابتی باید کله پاچه را از برنامه غذایی خود به دلیل داشتن 
چربی و پروتئین بالا حذف کنند. لازم به ذکر است بسیاری از سکته های قلبی و مغزی به 

دلیل مصرف مداوم غذاهای بسیار چرب نظیر کله پاچه اتفاق می افتد.

انبه؛ میوه ای درمانگر با خواص باورنکردنی
بیماری های قلبی و مزمن تهدیدی جدی برای حیات انسان هستند، اما برای پیشگیری 
و کنترل این بیماری های خطرناک در کنار روش های درمانی می توانید از خواص میوه های 

طبیعی نیز بهره بگیرید.
 کارشناسان در جدیدترین پژوهش های خود دریافتند مصرف انبه می تواند از ابتلای فرد 

به بیماری های قلبی-عروقی و دیابت جلوگیری کند.
براساس این پژوهش دانشمندان با تجزیه و تحلیل خواص انبه دریافتند مصرف آن 
افزون بر درمان بیماری های قلبی - عروقی و دیابت، برای سلامت مغز، پوست بدن و بهبود 

عملکرد روده ها نیز مفید است.
از جمله دلایل ابتلا به دیابت نوع 2، می توان رژیم غذایی نامناسب حاوی مواد شیرین 
و پرچرب، کم تحرکی و انجام ندادن ورزش منظم، داشتن استرس و افسردگی، چاقی، 
کنترل نکردن دوره ای قند خون، مصرف مواد دخانی، ابتلا به دیابت بارداری و نیز برخی 

ویژگی های ژنتیکی در افراد را نام برد.
دیابت نوع 2 می تواند سبب نارسایی کلیوی، کم بینایی، زخم دیابتی و قطع اعضای بدن 

و حتی مرگ شود، به همین دلیل مراقبت و پیشگیری از ابتلا به آن بسیار مهم است.
در این تحقیق همچنین بیان شده است که دانشمندان ایرانی در خصوص فایده انبه برای 

جلوگیری از ابتلا به بیماری آلزایمر به نتایج مثبتی دست پیدا کرده اند.
دانشمندان کشور کره نیز دریافتند مصرف انبه می تواند سبب کلاژن سازی پوست و 
جلوگیری از پیری زودرس و ایجاد چین و چروک شود، همچنین مصرف این میوه در 

جلوگیری از ریزش موی سر نیز موثراست.
از جمله دیگر مزایای مصرف انبه، کاهش میزان کلسترول و تری گلیسیرید خون است 

که عاملی مهم در ابتلای افراد به بیماری های قلبی و چاقی هستند.
انبه می تواند سبب تقویت باکتری های مفید روده و جلوگیری از بروز بیماری های دستگاه 

گوارش و چاقی شود.
با وجود تمام خواص انبه، خوردن این میوه در برخی افراد سبب ایجاد آلرژی غذایی 
می شود به همین دلیل باید قبل از خوردن آن از نداشتن آلرژی غذایی اطمینان پیدا کرد.

اگر دندان کشیدید حتما این مطلب را بخوانید!
یک دندانپزشک با اشاره به اینکه دیابت و استرس می تواند باعث تشدید مشکلات لثه ای 

شود،  گفت: این عفونت گاهی نیز باعث عفونت های سیستمیک خواهد شد.
زهرا فاضلی در ارتباط با مراقبت های پس از کشیدن دندان، اظهار داشت: تا سه ساعت 
پس از کشیدن دندان بهتر است گاز قرار داده شده در دهان خارج نشود و حداکثر تا چند 
روز از استعمال سیگار خودداری شود. وی با بیان اینکه در این مدت باید از استفاده از نی 
و انجام مکیدن و فوت کردن خودداری کرد، گفت: توصیه می شود تا چند ساعت پس از 
کشیدن دندان خوراکی های سرد مورد استفاده قرار گیرد. این دندانپزشک ادامه داد: اگر 
گاز درون دهان پس از کشیدن زودتر از موعد خارج شود باعث کنده شدن لخته روی 
لثه خواهد شد و حفره خالی ناشی از آن باعث خونریزی، درد و حتی عفونت ناشی از 
زخم می شود. فاضلی در مورد عفونت لثه، گفت: این مشکل می تواند باعث بوی بد دهان، 
خونریزی خود به خود لثه، یا خونریزی لثه هنگام مسواک زدن، تورم لثه و قرمزی آن را 
به همراه داشته باشد. وی گفت: رنگ طبیعی لثه صورتی مرجانی بوده و در حالت عفونت 
رنگ قرمز آتشین به خود می گیرد. این دندانپزشک عنوان کرد: عفونت لثه سبب مشکلات 
لثه ای شده و دندان در ابتدا لق و سپس خود به خود می افتد و این مشکل حتی بدون 

سابقه پوسیدگی دندان می تواند ایجاد شود.
فاضلی خاطرنشان کرد: مشکلاتی همچون دیابت و استرس باعث تشدید مشکلات لثه ای 

شده و در موارد نادر عفونت لثه ای باعث عفونت های سیستمیک خواهد شد.

علمی و سلامت 
سه شنبه -بیست ویکم شهریور ماه 1396-    سال بیستم -   شماره 4374

 

هیجان داشتن 3 دست و برتری های آن

یک گروه از محققان چینی، با استفاده از اصولی 
مشابه با نیروگاه های برق آبی بزرگ، یک نانوژنراتور 
کوچک ایجاد کرده اند که می تواند به طور بالقوه در 
داخل رگ جای گرفته و از جریان خون برق تولید 

کند.
محققان دانشگاه "فودان" در حال حاضر یک نوع 
جدید از دستگاه تولید برق را بر اساس مجموعه ای 

از نانولوله های کربنی پیچیده شده در اطراف هسته 
پلیمری ایجاد کرده اند که برق توسط آنچه تیم به آن 
"نانو ژنراتورهای سیال فیبر شکل")FFNG( می خواند 

تولید می شود.
توربین های  سوئیسی  محققان   ،2011 سال  در 
نظری  لحاظ  به  که  دادند  توسعه  را  کوچکی 
می توانستند در داخل یک شریان انسانی قرار بگیرند و 

از طریق جریان خون مقدار کمی از برق را تولید کنند.
با این حال، این توربین ها سبب ایجاد لخته های 
خون کشنده می شد که همین امر تا حدودی باعث 

کاهش مصرف آن شد.
دانشمندان می گویند: "در این روش جدید برق از 
حرکت نسبی بین FFNG و محلول حاصل می شود. 
دو لایه الکتریکی در اطراف فیبر ایجاد شده و سپس 
محلول جریان یافته، توزیع بار الکتریکی متقارن را 
تحریف کرده و یک گرادیان الکتریکی در امتداد محور 
طولی تولید می کند." دقیقا مشخص نیست که چه 
میزان نیرویی توسط این دستگاه تولید می شود، اما 
دانشمندان ادعا می کنند که میزان نیروی تولید شده 
توسط این دستگاه در مقایسه با سایر دستگاه های 
تولید برق بسیار بالا است و تبدیل انرژی کارآمد آن 
بیش از 20 درصد است. این تکنولوژی هنوز در مراحل 
اولیه خود قرار دارد اما محققان می گویند که ایمپلنت 
این دستگاه بر روی قورباغه ها موفقیت آمیز بوده است 
ایمپلنت های  به  برای نیرودهی  و می تواند یک روز 

پزشکی در بدن انسان مورد استفاده قرار گیرد.

تولید برق از جریان خون!

محققان لابراتوار تحقیقاتی دانشگاه کرنل در نیویورک با نصب بازوی رباتیک 
پیشرفته بر روی مردم معمولی موفق به کشف محدودیت های این فناوری شدند.

 استفاده از یک بازوی رباتیک سوم از نظر تئوری بسیار کاربردی و هیجان انگیز 
است، چرا که با داشتن سه دست می توان کارهای بیشتری انجام داد هر چند که 

استفاده از بازوی رباتیک در عمل با محدودیت هایی همراه است.
بازوی رباتیک مورد استفاده در این تحقیقات از نوع کاملا پیشرفته و قابل نصب 

روی بدن بوده و همچنین مجهز به انگشت هایی با موتور محرک مجزا است.
این بازوی رباتیک دارای محدوده حرکتی 120 درجه است و با دو کیلوگرم وزن 

در نوع خود یک دستاورد علمی محسوب می شود.
محققان دانشگاه کرنل به منظور سنجش کاربرد بازوی رباتیک در شرایط واقعی و 
بر روی افراد معمولی اقدام به انجام آزمایش تاثیر بازو در حرفه های مختلف کردند.

بسیاری از شرکت کنندگان پس از استفاده از بازوی رباتیک از وزن دستگاه شکایت 
داشتند و گروهی دیگر از شرکت کنندگان نیز خواهان نصب فناوری فرمان صوتی 

برای بازوی رباتیک بودند.
محققان معتقدند که انجام آزمایش هایی از این دست در شناخت واکنش مردم 
به فناوری های نوین و بازخورد محققان در به روزرسانی این فناوری کمک شایانی 

خواهد کرد.

یک کشف تازه درباره علت مبتلا شدن به 
افسردگی

در حالی که تا پیش از این افسردگی یک مشکل عمدتا روحی تصور می شد، 
حال محققان می گویند عامل وقوع این مشکل التهاب ناشی از نقص سیستم ایمنی 

بدن است.
این کشف بزرگ علمی استفاده از روش های تازه ای را برای درمان بیماری 
افسردگی که میلیون ها نفر در سراسر جهان به آن مبتلا هستند، ممکن خواهد 

کرد.
روش های فعلی مورد استفاده برای درمان افسردگی بیشتر مبتنی بر دستکاری 
ترکیبات شیمیایی مغز مانند سروتونین است، اما محققان دانشگاه کمبریج معتقدند 
عامل اصلی این مساله را باید در مشکلات سیستم ایمنی بدن جستجو کرد که 

گاهی به علت فعالیت بیش از حد دچار مشکل می شود.
افسردگی مشکلات دیگری مانند غم، ناامیدی و خستگی را به همراه می آورد 
و بر طبق کشف جدید می توان آن را با داروهای ضدالتهاب درمان کرد. محققان 
می گویند افسردگی روحیه افراد را کاهش داده و توان سیستم ایمنی برای مقابله 
با ویروس ها را هم پایین می آورد. آنها می گویند افسردگی مزمن حتی ممکن 
است باعث خاموشی کامل سیستم ایمنی بدن پس از مقابله با یک بیماری 

دشوار شود.
پژوهشگران می گویند نتیجه این تحقیقات شکل گیری حوزه علمی جدیدی 
موسوم به مصون سازی مغز و اعصاب خواهد بود. همچنین از این طریق برخی 
نتایج جانبی نامناسب روش های درمانی فعلی افسردگی برای بدن هم برطرف 

خواهد شد.

یکفایدهچغندر
کهفکرشراهمنمیکنید!

پژوهشگران موسسه فناوری ماساچوست)MIT( با استفاده از مواد اولیه موجود در 
دنیای حیواناتی همچون صدف، نیزه ماهی و عنکبوت به دنبال ساخت جلیقه ضد گلوله 

مقاوم و ارزان قیمت هستند.
دنیای حیوانات مملو از زره های با ساختار گوناگون و البته قدرتمند است که برای 

محافظت از بدن جانوران در برابر عوامل طبیعی و شکارچیان تمایز یافته است.
فرانکویس بارسلت، مهندس مکانیک در مورد هدف از این مطالعات جدید گفت: تنوع 
سیستم های دفاعی در دنیای حیوانات به ویژه حشرات محققان را بر آن داشت تا با 

انتخاب سه سیستم دفاعی برتر، جلیقه ضدگلوله جدید را طراحی کنند.
وی در ادامه افزود: مطالعات ما نشان داد که حیوانات با به کارگیری سه روش اساسی از 
خود محافظت می کنند. اولین روش بزرگ کردن اندازه فلس های بدن مثل ماهی کمیاب 
موسوم به "نیزه ماهی" است که دارای بدن پوشیده از فلس های بسیار مقاوم و غیرقابل 
نفود است، به طوری که تنها با اره آهن بر قابل برش هستند. دومین راه دفاعی محبوب در 
دنیای حیوانات ترشح مواد ساده از بدن نرم تنان جهت تولید ساختار مستحکم صدف 
غیرقابل نفوذ است. صدف ساختار محکمی است که از پروتئین و کربنات کلسیم ساخته 
شده است. در واقع صدف یکی از مستحکم ترین زره های طبیعی در دنیای حیوانات 
شناخته می شود که از مواد معمولی ساخته شده است. محققان معتقدند که با افزودن 
مواد مشخص به فرمول ساخت صدف می توان زره های قدرتمندی به کمک چاپگر 
سه بعدی تولید کرد که کاملا غیرقابل نفوذ هستند. با الهام از فرایند ساخت صدف در 
دنیای نرم تنان می توان کلاه ایمنی تولید کرد که در عین سبکی و خوش فرمی دارای 

ساختار مستحکم و غیرقابل نفوذ حتی در برابر گلوله های با کالیبر بیشتر است.
سومین راه دفاعی شناخته شده در دنیای حیوانات ترشح رشته های پروتئینی در 
ساختارهای گره مانند توسط عنکبوتیان است. تاکنون مطالعات گوناگونی در مورد قدرت 
و توانایی کشسانی غیرقابل تصور تار عنکبوت انجام شده است. طبق آخرین آزمایش 
انجام شده توسط محققان دانشگاه میشیگان مشخص شد که هر رشته از تار عنکبوت 

قادر به تحمل فشاری معادل 10 هزار برابر وزن خود است.
ساخت جلیقه ضدگلوله یا لباس مقاوم در برابر نفوذ اشیاء تیز از تار عنکبوت یا کرم های 
ابریشم اصلاح ژنتیک شده از انعطاف پذیری بیشتری برخوردار است و توانایی تحرک و 

نفس کشیدن را برای انسان با مشکل مواجه نخواهد کرد.
محققان امیدوارند که در آینده نزدیک با ترکیب این سه سیستم دفاعی طبیعی 

جلیقه های قدرتمندتر و با انعطاف پذیری بیشتری را تولید کنند.

روی  بر  مطالعه  با  هرمزگان  دانشگاه  پژوهشگران 
تشعشعات  جاذب  ترکیبات  شناسایی  و  جداسازی 
فرابنفش جلبک های خلیج فارس درصدد تولید کرم های 

ضد آفتاب متناسب با محیط جغرافیایی کشور هستند.
با حمایت ستاد توسعه فناوری و صنایع دانش بنیان 
دریایی گروهی از محققان دانشگاهی در استان هرمزگان 
با مطالعه بر روی طرح تحقیقاتی جلبک های خلیج فارس 
در تلاش هستند تا کرم های ضد آفتاب متناسب با محیط 

جغرافیایی کشور تهیه و تولید کنند.
مرتضی یوسف زادی، رییس دانشکده علوم و فنون 
طرح  این  اجرایی  مدیر  و  هرمزگان  دانشگاه  دریایی 

تحقیقاتی، جلبک های دریایی را یکی از مهمترین منابع 
دریایی دانست و گفت: جلبک های دریایی به دلیل دارا 
بودن مواد معدنی و ویتامین های خاص و همچنین 
ترکیبات جاذب uv در صنایع آرایش بهداشتی بسیار 

پرکاربرد هستند.
 uv وی ادامه داد: از این  رو با استفاده از ترکیبات جاذب
جلبک های خلیج فارس و آزمایش ها لازم در نظر داریم 
کرم های ضد آفتاب متناسب با محیط جغرافیایی کشور 

تولید کنیم.
یوسف زادی با بیان اینکه برای این منظور در حال 
حاضر ترکیبات این کرم ها شناسایی  شده اند و در حال 

انجام آزمایشات لازم بر روی نمونه های اولیه تهیه  شده 
در آزمایشگاه صنایع آرایشی بهداشتی هستیم و ادامه 
داد: جلبک های دریایی با خاصیت حفاظتی در برابر 
و  هستند  برخوردار  زیادی  مزایای  از  خورشید  اشعه 
دانشگاه هرمزگان بر این اساس مطالعات خود را بر روی 
جلبک های خلیج  فارس آغاز کرده است تا بتواند به تولید 
محصولات آرایشی بهداشتی چون کرم های ضد آفتاب 

بپردازد.
مجری طرح همچنین تاکید کرد:  شناسایی جلبک های 
خلیج فارس و بررسی خواص آنها از اولویت های تحقیقاتی 

دانشگاه هرمزگان بشمار می رود.

ساخت جلیقه ضدگلوله با الهام از سه جانور

حفاظت از پوست در مقابل اشعه فرابنفش خورشید با جلبک دریایی خلیج فارس

شاید باور نکنید که افزدن چغندر به وعده های غذایی، علاوه بر خواص و 
فواید فراوان، فراهم آوردن مواد مغذی ضروری برای حفظ سلامت و حتی 
زیبایی، مزایای فوق العاده ای نیز در افزایش فعالیت جنسی مردان و تقویت عمل 

هورمون ها و تحرک اسپرم انها داشته، در نتیجه برای بهبود باروری مفید است.
چغندر یا چغندر قند، جزو گیاهان ریشه ای شیرین است که جایگاه مهمی در 
میان غذاهای سالم دارد و منبعی غنی از مواد معدنی و ویتامین های ضروری 

برای حفظ سلامت بدن به شمار می رود.
محصول  این  از  استفاده  نچورال نیوز،  از  نقل  به  نیوز  بهداشت  گزارش  به 
طبقه بندی شده در گروه سبزیجات، همراه با سالاد، سوپ و حتی وعده های 
غذایی آثار مفیدی بر سلامت بدن و زیبایی به جا می گذارد. نگاهی به 6 مزیت 
این سبزی می تواند شما را با برخی از مهمترین فواید آن هم در زمینه حفظ 

سلامت و هم در زمینه زیبایی آشنا کند:
1-کاهش فشار خون

عمده ترین مزیت چغندرها بهبود جریان خون است. آبگیری از چغندر و 
نوشیدن آن اثرات مفیدی در کمک به کاهش فشار خون دارد و می تواند سبب 
کاهش فشار سیستولیک در جریان خون شود. این کاهش به واسطه وجود 

نیترات های طبیعی در چغندر رخ می دهد.
محققان در مطالعه ای دریافته اند که نوشیدن فقط یک لیوان از آن، 4 تا 5 
درچه از فشار خون را کاهش می دهد و نیترات های موجود در آن علاوه بر 
رساندن اکسید نیتریک به بدنتان سبب تحریک رگ ها و گشادشدن آنها و انتقال 

راحت تر خون به بدن می شود.

2-کاهش التهاب
به دلیل وفور ماده ای به نام بتائین که نقش بسیار در محافظت از پروتئین ها، 
برای  دارند، مصرف چغندر  روزمره  استرس های  برابر  در  آنزیم ها  و  سلول ها 
جلوگیری از التهاب توصیه شده است. برای اثرگذاری بهتر خواص ضدالتهابی 
آن، کارشناسان تغذیه ترکیبی از آب زنجبیل با آب چغندر را پیشنهاد داده اند. 
این نوشیدنی باعث تقویت مزیت ضدالتهابی و همچنین دور نگه داشتن سیستم 

گوارش از بروز عفونت می شود.
3-سم زدایی و پیشگیری از مسمومیت

رنگدانه های بتائین و متیونین موجود در چغندر عمل سم زدایی بدن را تسریع 
می کند و باعث دفع بهتر توکسین های شکسته یا ترکیبات سمی از بدن می شود.

بر اساس اعتقاد برخی، این گیاه دارویی همچنین سرعت فعالیت سلول های 
کبدی و سم زدایی را افزایش می دهد و از ایجاد اسید چرب جلوگیری می کند. 
این نوشیدنی ارزشمند را برای تصفیه خون و سرحال آوردن بدنتان مصرف 

کنید.
۴-تامین مواد ضروری برای بدن

یکی از خصوصیات جالب چغندر، برگ های سبز آن است که از جمله سالم ترین 
بخش های این سبزی محسوب می شود.  این برگ های سبز سرشار از مواد 
مغذی ضروری برای بدن همچون پروتئین، فیبر، پتاسیم، منیزیم، ویتامین های 
A، C و B6، کلسیم و نیز آهن است. وفور عنصر آهن در برگ های سبز چغندر 

برای کمک به افزایش استحکام استخوان و سیستم ایمنی بدن مفید است.
ارزش تغذیه ای بالای آنها نیز باعث دفع بیماری های مزمن متعدد می شود. از 

این رو هیچ گاه برگ های سبز چغندر را دور نریزید و سعی کنید برگ چغندر 
خام را به نوشیدنی سبزیجات یا سالاد اضافه کنید و یا آنها را همراه با سبزیجات 

دیگر در وعده های غذایی خود مصرف کنید.
5-پیشگیری از ابتلا به سرطان

محققان دریافته اند چغندر دربردارنده عناصر گیاهی توام با رنگدانه های موسوم 
به بتاسیانین است که مانع گسترش سلول های سرطانی می شود. نوشیدن 
هرروزهٔ آب چغندر از جهش های سلولی ناشی از نیترات های موجود در غذاهای 
روزانه )که منجر به گسترش ترکیبات نیتروزامین می شوند( جلوگیری می کند.

به گزارش سلامت آنلاین، همه سبزیجات دربردارنده نیتراتند اما نیترات های 
چغندری که به قد و قامت متوسط باشد، 20 بار بیشتر از دیگر سبزیجات است. 
افزون بر این، نشان داده شده که غذاهای تهیه شده با چغندر همچون آبمیوه ها 
و پودرها، سبب کاهش رشد تومورهای چندگانه می شوند. پس در افزودن این 
سبزی سلامتبخش به رژیم غذایی خود تامیل نکنید تا بدنتان را برای دوره ای 

طولانی در مقابل سرطان دور نگه دارید.
6-افزایش عملکرد جنسی

دور از ذهن به نظر می رسد، اما این سبزی ریشه ای می تواند منافعی برای 
افزایش فعالیت جنسی در مردان فراهم آورد؛ به دلیل آن که چغندر حاوی 
مقادیر عظیمی عنصر معدنی برن )boron( است که معلوم شده در افزایش عمل 
هورمون های جنسی همچون تحرک اسپرم، بهبود باروری و شور جنسی موثر 
است. هر روز مقداری چغندر در وعده های غذایی خود اضافه کنید تا زندگی 

جنسی خود را بهبودی دهید.
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آیت الله اعرافی در دیدار رئیس سازمان نهضت سوادآموزی :

عقبماندگیهایحوزهسوادآموزیجبرانشود
اقدامات مناسب و  با وجود  مدیر حوزه های علمیه گفت: 
ارزشمندی که در حوزه سوادآموزی صورت گرفته، همچنان در 

این حوزه عقب ماندگی هایی وجود دارد و باید جبران شود. 
آیت الله علیرضا اعرافی روز دوشنبه در دیدار علی باقرزاده رئیس 
سازمان نهضت سوادآموزی کشور، افزود: شاخص های پیشرفت 
ایران بر اساس ارزش های دینی، فرهنگی، ملی و اجتماعی است و 

سواد نقش بسزایی در این شاخص ها و جایگاه ایران دارد.
وی با بیان این که برای جبران این عقب ماندگی ها باید کار 
مطالعاتی صورت گیرد و راهکارهای مفید و موثر در این راستا 
اجرایی شود، افزود: اجرای طرح های ابتکاری در این عرصه، 
حرکت نهضت با نگاه به توانمندی ها و فرهنگ جامعه، برآورده 
کردن نیاز سوادآموزان و تربیت معلم طلبه را از جمله اقداماتی 
برشمرد که می تواند در افزایش سوادآموزی میان اقشار جامعه 

موثر باشد.
وی از اهتمام نهضت سوادآموزی تشکر کرد و گفت: حوزه 
مدافع  آن  براساس  که  است  کلانی  راهبرد  به  ملتزم  علمیه 
سوادآموزی، ارتقاء سواد و ارتقاء توانمندی های شغلی، فرهنگی و 
دینی است.اعرافی تاکید کرد: حوزه علمیه متناسب با وظایف خود 
باید با آموزش و پرورش هم افزایی داشته باشد که این همکاری 

باعث رشد مثبت سوادآموزی در کشور می شود.
وی گفت: حوزه علمیه آمادگی دارد تا از روحانیان تبلیغی 
برای فرهنگ سازی در امر ارتقاء سواد در کشور کمک بگیرد 
و در همین راستا مبلغان خارجی را نیز برای فرهنگ سازی در 

کشورهای خود تربیت کند.
وی با بیان این که ویژگی حوزه انقلابی و پاسخگو، حمایت از 
رشد و پیشرفت جامعه در همه ابعاد است، ادامه داد: سوادآموزی 
به عنوان حق عمومی و اجتماعی شهروندان است که باعث ارتقاء 
جایگاه ایران در جهان می شود و از ارزش بالایی برخوردار است.

مدیر حوزه های علمیه گفت: در مرکز آموزش زبان جامعه 
المصطفی ده ها هزار تن از 130 کشور جهان زبان فارسی آموزش 
می بینند و متناسب با سن آن ها محتواهای آموزشی با نگاه 

فرهنگی، اخلاقی و معنوی تولید می شود.
وی افزود: سازمان نهضت سوادآموزی باید با مشارکت جامعه 
المصطفی نسبت به باسواد کردن خانواده های طلاب خارجی 

مقیم قم نیز اقدام کند.
 

رئیس سازمان نهضت سوادآموزی : 
نبود تقاضا مشکل جدی سوادآموزی کشور است 

رئیس سازمان نهضت سوادآموزی نیز در این دیدار گفت: با 
وجود این که امکان برگزاری کلاس های سوادآموزی برای تمام 
اقشار بی سواد جامعه در نهادها و مکان های مختلف مهیاست، 

ولی نبود تقاضا مساله جدی در حوزه سوادآموزی کشور است. 
علی باقرزاده افزود: امروز سوادآموزی آمادگی دارد برای هر 
فردی در هر جایی از کشور از جمله در زندان ها، کمپ های ترک 
اعتیاد و بیمارستان ها کلاس دایر کند. حتی یک فرد سوادآموز 
تقاضا کرده بود در تاکسی که محل کار وی بود، کلاس برگزار 

شود که با این تقاضا موافقت شد. 
وی با اشاره به این که رکن اصلی در یادگیری علاقه و انگیزه 
است، ادامه داد: متاسفانه اشتیاقی درافراد برای یادگیری وجود 
ندارد و محصلان از هر فرصتی استفاده می کنند تا سرکلاس 

حاضر نشوند. 
معاون وزیر آموزش و پرورش تصریح کرد: بازگشت به بی 

سوادی آفتی است که منابع را هدر می دهد که متاسفانه در 
نهضت سوادآموزی با آن مواجه هستیم؛ سوادآموز دوره ای 6 ماهه 
را درکلاس ها می گذراند و پس از آن تمایلی به ادامه آموزش 

ندارد. 
باقرزاده بیان کرد: صرفا با خواندن و نوشتن یادگیری حاصل 
نمی شود و سوادآموز باید بتواند به درک و فهم درست از مطالب 
کتاب ها دست یابد و بداند که با گرفتن مدرک سواد به دست 

نمی آید. 
به بی سوادی دوره  بازگشت  از  برای جلوگیری  افزود:  وی 
تکمیلی سوادآموزی در قالب 200 ساعت آموزشی اجرا می شود 
که شامل 80 ساعت حضوری و 120 ساعت غیرحضوری با 15 

جلد کتاب است. 
وی اضافه کرد: طرح خواندن با خانواده و حلقه های کتابخوانی 
از جمله طرح هایی است که نهضت سوادآموزی اجرا می کند و 
درقالب این طرح ها کتاب هایی با تناسب نیاز سوادآموزان در 

اختیار آن ها قرار می گیرد. 
باقرزاده ادامه داد: پخش 150 ساعت آموزشی از سیما و ارائه 
35 موضوع اجتماعی در مراکز آموزش محلی همراه با کتاب های 
ویژه سوادآموزان با حضور متخصصان در رشته های مختلف از 

دیگر برنامه های نهضت سوادآموزی برای تحکیم سواد است. 
وی خاطرنشان کرد: نهضت سوادآموزی در راستای استفاده از 
فناوری های جدید، مطالب آموزشی قابل استفاده در تلفن های 
همراه نیز تولید کرده تا سوادآموزانی که مشکل حضور در کلاس 
های درس دارند، از این طریق بتوانند از مطالب آموزشی استفاده 

نمایند. 
وی به طرح خودآموز اشاره کرد و گفت: بر اساس این طرح 
عضوی از خانواده با دریافت مبلغی به فرد بی سواد، آموزش می 
دهد که در ابتدای اجرای این طرح، تصور می شود استقبال 
زیادی از آن می شود، ولی انگیزه های اقتصادی برای بزرگسالان 

موثر نیست. 
متاسفانه  گفت:  کشور  سوادآموزی  نهضت  سازمان  رئیس 
سوادآموزی در کشور اجباری نیست و سالانه با ترک تحصیل 
و شروع تحصیل با تاخیر تعداد زیادی از دانش آموزان مواجه 

هستیم. 
وی با بیان این که نهضت سوادآموزی وظیفه آموزش افراد 
بی سواد 10 سال به بالا را دارد، گفت: سالانه 24 هزار بی سواد 
زیر 17 سال تحت پوشش آموزش های نهضت سوادآموزی قرار 

می گیرد. 
به گفته وی، این سازمان برای اتباع ایرانی خارج از کشور ک به 
زبان فارسی مسلط نیستند نیز محتوای آموزشی مخصوص سنین 

مختلف تولید می کند. 
به گفته باقرزاده، پوشش تحصیلی بین دانش آموزان مقطع 
ابتدایی کشور، 98 درصد و در میان دانش آموزان پایه اول این 

مقطع، 97 درصد است. 
وی افزود: سال های گذشته 600 هزار تن از اولیای دانش 
آموزان بی سواد بودند که امروز این آمار به کمتر از 100 هزار 
تن کاهش یافته است. وی گفت: استان های مازندران، سمنان، 
تهران، اصفهان و البرز از نظر باسوادی در رتبه های اول تا پنجم 

کشور قرار دارند. 

مدیرکل آموزش و پرورش استان قم : 
کمبود فضای آموزشی درقم جدی است 

مدیرکل آموزش و پرورش استان قم نیز در این دیدار  گفت: 
این استان در آستانه آغاز سال تحصیلی با مشکل جدی کمبود 
فضاهای آموزشی مواجه است و حداقل 150 واحد آموزشی در 

این شهر نیاز است. 
حمیدرضا شیخ الاسلام افزود: امسال حدود 242 هزار دانش 
آموز در مقاطع مختلف تحصیلی در مداس استان قم مشغول به 

تحصیل می شوند که نسبت به سال گذشته هفت هزار دانش 
آموز افزایش یافته است.وی با اشاره تراکم جمعیت دانش آموزی 
در شهر قم، اضافه کرد: قم تنها استانی است که تراکم بالای دانش 
آموزی در شهر دارد، به طوری که امسال 221 هزار دانش آموز 
باید در مدارس شهر قم ساماندهی شوند.وی با اشاره به 2 شیفته 
بودن 78 درصد از مدارس دوره ابتدایی استان قم، ادامه داد: 
مدرسه ای در شهرک پردیسان با 70 درصد پیشرفت فیزیکی 
در حال ساخت است که در ابتدای سال تحصیلی یعنی 2 هفته 
دیگر باید پذیرای یک هزار و 200 دانش آموز در 2 شیفت باشد.

شیخ الاسلام افزود: تا سال آینده بیش از 300 واحد آپارتمان در 
شهرک جوان قم به بهره برداری می رسد که متاسفانه تا شعاع 
پنج هزار متری این منطقه مدرسه ای وجود ندارد.وی خاطرنشان 
کرد: شهرک ایثار نیز از جمله مناطق فاقد مدرسه است که به 
زودی 400 واحد آپارتمان در این منطقه به بهره برداری می 
رسد.وی افزود: در چهار سال گذشته 20 مرکز آموزشی خیرساز 
در استان به بهره برداری رسیده است.منطقه چهار آموزش و 
پرورش قم شامل شهرک پردیسان، قدس، بنیاد، بلوار غدیر، بلوار 
جمهوری و انسجام که عمدتا از مناطق جدید شهری می باشد، 
با بیشترین کمبود مدرسه مواجه است؛ در ازای ساخت مجتمع 
های مسکونی باید زمین هایی نیز به فضای آموزشی اختصاص 
یابد که این موضوع مورد بی توجهی سازمان های متولی قرار 

گرفته است.
در حال حاضر 650 باب مدرسه فعال با 6 هزار باب کلاس 
درس و زیربنای 750 هزار مترمربع فضای آموزشی در قم وجود 
دارد و در حال حاضر سرانه فضای آموزشی در این استان حدود 
چهار مترمربع است که از سرانه آموزشی ملی 20 درصد کمتر 

می باشد.
به طور متوسط سالانه هفت هزار تن به جمعیت دانش آموزان 
قم اضافه می شود که این جمعیت معادل ساخت 20 مدرسه 
جدید با اعتبار 500 میلیارد ریال در سال است.بر اساس نرخ 
موالید در قم، تفاوت ورودی ها و خروجی های آموزش و پرورش 
که فاصله 12 ساله دارد، در چند سال آینده به 15 تا 20 هزار 
دانش آموز افزایش یابد که در این صورت سالانه به احداث 70 
باب مدرسه نیاز است.معاون سوادآموزی آموزش و پرورش قم نیز 
در این دیدار بیان کرد: بر اساس سرشماری سال 95، 6 هزار تن 
در گروه سنی 6 سال اظهار کرده اند که بی سواد هستند که پیش 
بینی می شود بخش زیادی از این جمعیت مربوط به غیرایرانیان 

مقیم قم باشد.
حجت الاسلام محمدرضا قاسمی نیا افزود: بر اساس برنامه 
ششم توسعه، اولویت فعالیت های سوادآموزی، باسوادی گروه 
سنی 10 تا 49 سال است که 95.4 درصد از جمعیت قم در این 

گروه سنی باسواد هستند. 
وی گفت: 33 هزار تن در این گروه سنی بی سواد هستند که 

20 هزار تن از آن ها خانم ها و 13 هزار تن آقایان می باشند.
وی به وضعیت باسوادی در گروه سنی 6 سال و بالاتر اشاره و 
بیان کرد: میزان باسوادی در این گروه سنی بین سال های 90 
تا 95 با افزایش 2 درصدی به 95.5 درصد رسیده است.قاسمی 
نیا یادآور شد: معاونت سوادآموزی استان قم در ارزیابی عملکرد 
سال 1395 در 21 شاخص موفق به کسب رتبه خیلی خوب و 
شایسته تقدیر در بین استان های کشور شد. هشتم سپتامبر 
مصادف با 17 شهریورماه روز بین المللی سوادآموزی نامگذاری 

شده که شعار امسال »سوادآموزی در دنیای دیجیتال« است.

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری قم عنوان کرد:

تحویل 500 مورد از اشیای جامانده در 
تاکسی ها به صاحبان آن ها

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری قم با بیان اینکه در پنج ماه نخست سال 
جاری بیش از 30 کلاس آموزشی ضمن خدمت برای هزار و 500 راننده تاکسی 
برگزار شده است، گفت: در این مدت بیش از 500 مورد از اشیای به جا مانده در 

تاکسی ها همانند طلا، پول، تلفن همراه و لب تاب تحول صاحبان آنها شده است.
مرتضی عزتی با اشاره به اینکه امسال نرخ های جدید کرایه های تاکسی در فروردین 
ماه ابلاغ شده است، اظهار کرد: در حال برگزاری جلسات کارشناسی هستیم که 
امیدواریم طی یک یا دو ماه آینده خدمات تاکسی موبایل یا اینترنتی را به صورت 
آزمایشی با شرکت هایی که شناسایی شده اند دنبال کنیم تا بتوانیم در سیستم 
خدمات رسانی تاکسی به شهروندان شاهد یک تحول بزرگ باشیم. مدیرعامل سازمان 
تاکسیرانی شهرداری قم از تکمیل پروژه های عمرانی در قم یاد کرد و افزود: طی 
پنج ماه نخست امسال خطوط جدیدی راه اندازی شده است تا بتوانیم به مسافران 
سرویس دهی مطلوب تری را داشته باشیم. عزتی خاطرنشان کرد: خطوط جدیدی 
برای میدان های نبوت و شهید مطهری به سمت پردیسان راه اندازی شده است تا 
بتوانیم خدمات مطلوب تری را به شهروندان ارائه دهیم. وی با بیان اینکه در پنج ماه 
نخست سال جاری بیش از 30 کلاس آموزشی ضمن خدمت برای هزار و 500 راننده 
تاکسی برگزار شده است، عنوان کرد: در این مدت بیش از 500 مورد از اشیای به جا 
مانده در تاکسی ها همانند طلا، پول، تلفن همراه و لب تاب تحول صاحبان آنها شده 
است؛ اگر فردی کالایی را در تاکسی جا گذاشت باید با شماره 02536668800 
تماس گرفته و با مرکز کنترل نظارت سطح شهر سازمان تاکسیرانی شهرداری قم 
ارتباط برقرار کند. مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری قم با تاکید بر اینکه برای 
کنترل نظارت تاکسی ها نیز نزدیک به 150 پرونده را در هیأت انضباطی بررسی 
کنار سازمان  در  تعمیرات خودرویی  واحد  راه اندازی  به  توجه  با  کرده ایم، گفت: 
تاکسیرانی با همکاری یکی از شرکت های حمل و نقل، به رانندگان پیشنهاد می شود 
که برای تعمیرات به این تعمیرگاه مراجعه کنند؛ چرا که غرفه لوازم یدکی نیز با 
قیمت مناسب پیش بینی شده است.عزتی یادآور شد: فروشگاه لوازم یدکی سازمان 
تاکسیرانی نیز کلیه اقلام مورد نیاز تاکسی ها را با 15 درصد تخفیف زیر قیمت بازار 

به رانندگان عرضه می کند.

سرپرست امور معماری و شهرسازی اعلام کرد:

کاهش ساخت نماهای رومی در شهر قم
سرپرست امور معماری و شهرسازی شهرداری قم با تاکید بر اینکه کنترل ها و 
اقدامات مثمر ثمر بوده و امروز شاهد کاهش اینگونه  نماها در شهر قم هستیم، گفت: 
توقف برخی پروژه ها موجب ایجاد تغییرات شده اما هنوز مسیر طولانی در پیش 
داریم. غلامرضا جانقربان با اشاره به تصمیم شهرداری قم بر جلوگیری از ساخت 
نماهای رومی در شهر اظهار کرد: در کمیته سیما و منظر و کمیسیون ماده پنج 
تصمیم گرفته شد که ساخت نماهای رومی در شهر قم متوقف شود. وی با بیان اینکه 
طبق مصوبه کمیسیون ابلاغیه ای به مناطق و نظام مهندسی و راه و شهرسازی ارسال 
شد که نباید از این نماها در شهر استفاده شود افزود: در همین راستا در پی اقدام 
گروه کنترل ساختمان ساخت تعدادی از نماها متوقف شد و شهرداری به طور جد با 
این تخلفات برخورد خواهد کرد. سرپرست امور معماری و شهرسازی شهرداری قم با 
تاکید بر اینکه کنترل ها و اقدامات مثمر ثمر بوده و امروز شاهد کاهش اینگونه  نماها 
در شهر قم هستیم، خاطرنشان کرد: توقف برخی پروژه ها موجب ایجاد تغییرات شده 
اما هنوز مسیر طولانی در پیش داریم. وی اذعان کرد: این کار امری سودجویانه است 
چرا که این نماها هزینه بیشتری را به مالکان تحمیل می کند و بابی برای سودجویی 
از مردم شده است. جانقربان با تاکید بر اینکه عزم شهرداری بر افزایش نماهای ایرانی 
و اسلامی در شهر قم است اظهار کرد: شهر مقدس قم به عنوان ام القرای جهان 
اسلام باید در نظر معماری شهری نیز ویژه و خاص باشد و به نمادی اسلامی در 

کشور تبدیل شود.

مدیرکل نظارت بر پروژه های عمرانی و ساختمانی اعلام کرد:

فاز 3 بلوار آیت الله بروجردی تا پایان سال 
افتتاح می شود

مدیرکل نظارت بر پروژه های عمرانی و ساختمانی شهرداری قم گفت: تمام تلاش 
مدیریت شهری بر این است که همزمان با تقاطع شهرک قدس پروژه فاز 3 بلوار 

آیت الله بروجردی نیز به بهره برداری رسیده و در اختیار شهروندان قرار گیرد.
عباس حلوائی زاده با اشاره به آخرین وضعیت فاز سوم بلوار آیت الله بروجردی 
تا پردیسان گفت: این پروژه از کیلومتر 3.6 تا 9.4 است که حدود 5.8 کیلومتر 
طول دارد و شهرک قدس را به پردیسان متصل می کند.وی با بیان اینکه عملیات 
عمرانی این پروژه بیش از 80 درصد پیشرفت فیزیکی دارد خاطرنشان کرد: عمده 
عملیات پروژه خاکبرداری بوده که در آن بیش از یک میلیون و 700 هزار مترمکعب 
خاکبرداری با 98 درصد پیشرفت فیزیکی صورت گرفت و تنها یک بخش انفجار 
برای خاکبرداری باقی مانده است.مدیرکل نظارت بر پروژه های عمرانی و ساختمانی 
شهرداری قم با بیان اینکه در این پروژه 37 پارت انفجار صورت گرفته است افزود: 
عملیات خاکریزی نیز 760 هزار مترمکعب بوده که 95 درصد پیشرفت صورت گرفته 
است.وی جدول گذاری و احداث دیوار بی آر تی را از دیگر بخش های این پروژه ذکر 
کرد و گفت: بخش دیگر این پروژه عملیات روسازی بوده که در حال حاضر 50 درصد 
پیشرفت دارد و شامل اجرای ساب بیس و بتن آر سی سی باقی مانده است.حلوائی زاده 
اذعان کرد: تمام تلاش ما بر این است که همزمان با تقاطع شهرک قدس این پروژه 

نیز به بهره برداری رسیده و در اختیار مردم قرار گیرد.

سرپرست شهرداری منطقه دو خبر داد:

توزیع بیش از 1500 تن آسفالت در مدارس 
منطقه دو

سرپرست شهرداری منطقه دو قم از توزیع بیش از هزار و 500 تن آسفالت در 
مدارس این منطقه خبر داد. رضا رحیمی با اشاره به اقدامات شهرداری در راستای 
آسفالت مدارس شهر اظهار کرد: در راستای پروژه ای که در مناطق تعریف شده و طی 
تفاهم نامه شهرداری با اداره کل آموزش و پرورش و نوسازی مدارس این اقدام برای 
بهسازی مدارس در حال انجام است. وی با تاکید بر اینکه شهرداری منطقه دو در 
آستانه سال تحصیلی جدید، اقدام به اجرای روکش آسفالت 12 مدرسه کرده است 
گفت: مقدار هزار و 500 تن آسفالت در مساحتی معادل 16 هزار مترمربع به اجرا 
گذاشته شده است. سرپرست شهرداری منطقه دو قم اضافه کرد: از جمله مدارسی که 
در قالب این پروژه، اجرای عملیات روکش آسفالت در انجام شده است شامل مدرسه 
الغدیر، شهیدین پورمحمدی، ایزدی، نور، هدف، فرقانی، شهید باهنر و امام علی)ع( 
اشاره کرد.   رحیمی همچنین با اشاره به دیگر پروژه های اجرا شده در این منطقه، از 
ساخت و نصب تابلوهای هدایت مسیر خبر داد و افزود: در این راستا 70 عدد تابلوی 
هدایت مسیر طراحی و ساخته شد که تاکنون حدود 40 تابلو نصب شده و مابقی آن 
در یک ماه آینده نصب می شود.سرپرست شهرداری منطقه دو با تاکید بر اینکه این 
اقدام در راستای سیاست های مدیریت شهری مبنی بر بهبود عبور و مرور، جلوگیری 
از اتلاف وقت و کاهش مخاطرات شهری انجام شده است بیان کرد: از جمله مسیر 
های نصب شده شامل  بلوار امام رضا)ع(، بزرگراه امام علی)ع(، بلوار بنی فضل، میدان 

امام حسین، و بلوار دانش، بلوار توحید و  بلوار یادگار امام)ره( است.

جانشین فرماندهي انتظامي استان قم خبرداد

کشف سه محموله قاچاق به ارزش 19 میلیارد ریال 
جانشین فرماندهي انتظامي استان از کشف سه محموله قاچاق کالا به ارزش 19 
میلیارد ریال در قم خبر داد. سرهنگ صیاد درویشي اظهارداشت:در راستاي اجراي 
فرامین فرمانده معظم کل قوا در ارتباط با برخورد جدي با مفسدان اقتصادي و 
قاچاقچیان کالا قرارگاهي بدین منظور در استان قم در بخش هاي اطلاعاتي، عملیاتي 
و راهور تشکیل شد. وي افزود: در این رابطه مأموران اداره مبارزه با قاچاق کالا پلیس 
آگاهي استان قم با اجراي طرحي در یکي از محورهاي مواصلاتي سه دستگاه خودرو 
تریلي حامل کالاي قاچاق را که از استان هاي جنوبي به مقصد تهران در حرکت 
بودند، متوقف کردند. سرهنگ درویشي با اعلام اینکه پس از توقیف اولین خودرو 
با محموله اسکیت و اسکوتر قاچاق، راننده و سرنشین خودرو دستگیر شدند ارزش 
بار قاچاق را بیش از پنج میلیارد ریال بیان کرد. جانشین فرماندهي انتظامي استان 
قم گفت: خودرو دوم حامل 308 کارتن لوازم التحریر به وزن 10 تن و ارزش هفت 
میلیارد ریال بود که توقیف و دو نفر در این رابطه دستگیر شدند. سرهنگ درویشي 
افزود: خودرو سوم نیز حامل بیش از هزار کارتن 6 تایي ست ظروف آشپزخانه بود که 
با توقیف و دستگیري سه نفر در این رابطه کارشناسان ارزش محموله را بیش از هفت 
میلیارد ریال برآورد کردند. جانشین فرماندهي انتظامي استان قم با اشاره به چندین 
کشفیات کالاي قاچاق در هفته گذشته ارزش مجموع کشفیات اخیر مکشوفه را بیش 

از 20 میلیارد ریال عنوان کرد.

مسئول اداره اورژانس هوایی سازمان اورژانس کشور گفت: 33 پایگاه هوایی 
اورژانس در کشور وجود دارد که طی برنامه ششم توسعه به 44 پایگاه خواهد 

رسید. 
محمد سرور در حاشیه برگزاری جلسه آموزشی اورژانس هوایی در قم گفت: 
خدمات آمبولانس هوایی از چند سال پیش در دستور کار قرار گرفت و با 
شروع طرح تحول یکی از بسته های طرح تحول، ارتقا خدمات آمبولانس 

هوایی بود.
وی اظهار داشت: وزارت بهداشت سرمایه گذاری مناسبی در این زمینه انجام داده 
و در تلاش هستیم تا دسترسی مردم را به فوریت های پزشکی در نقاط مختلف 

کشور از طریق هوا گسترش دهیم.

مسئول اداره اورژانس هوایی سازمان اورژانس کشور تصریح کرد: در حال حاضر 
33 پایگاه هوایی اورژانس مشغول ارائه خدمت در کشور هستند و خدمات را به 
مردم در اقصی نقاط کشور و مردم محروم مناطق عشایر نشین و روستاها ارائه 

می دهند.
سرور گفت: یکی از مراکز مهم و فعال ما، مرکز اورژانس هوایی قم است که در 
استان قم پایگاه هوایی و تجهیزات مناسب فعالیت می کنند و در اولین فرصت 

آمبولانس های هوایی خریداری شده در قم مستقر خواهند شد.
وی گفت: از ابتدای فعالیت اورژانس هوایی در قم، 380 ماموریت شکل 
بیمارستان ها  به  مناطق مختلف،  از  نیز  و مصدوم  بیمار  نفر  و 800  گرفته 

منتقل شده اند.

مسئول اداره اورژانس هوایی سازمان اورژانس کشور تصریح کرد: وزارت بهداشت 
و سازمان اورژانس کشور پیگیر توسعه پایگاه ها در کل کشور است و در نظر داریم 

تا طی برنامه ششم توسعه تعداد پایگاه های هوایی را به 44 پایگاه برسانیم.
سرور در خصوص برگزاری دوره آموزشی در قم گفت: دوره ای که برگزار شده، 
تکنسین و پرستاران در زمین که قرار است بالگرد در منطقه مأموریت آن فرود آید 
و بیمار را به بالگرد تحویل داده و یا از بالگرد تحویل گیرد، باید مقرراتی را یاد بگیرد 

که در این جلسات آموزشی به دنبال این مسائل هستیم.
وی اظهار داشت: در این جلسات به دنبال یک زبان مشترک بین کادر پروازی و 
تیم پزشکی و پرستاری هستیم تا پرواز در امنیت کامل انجام شده و از سوی دیگر 

زبان مشترک ایجاد شود.

مسئول اداره اورژانس هوایی سازمان اورژانس کشور  خبرداد

استقرار آمبولانس هوایی در قم 

امام جمعه قم گفت: هر چند رعایت چارچوب اسلامی و شرعی لازم است و باید 
از ولنگاری های فرهنگی نیز جلوگیری کنیم اما برخی از سبک ها و روش ها نیز باید 

تغییر کند.
آیت الله سید محمد سعیدی  در مراسم رونمایی و آغاز بهره برداری از 106 پروژه 
فنی، عمرانی و برنامه سازی صدا و سیمای مرکز قم که ظهر دیروز در تالار همایش های 
این اداره کل برگزار شد، اظهار کرد: امام کاظم)ع( حق بزرگی بر گردن ملت ایران دارند 
چرا که حضرت احمد ابن موسی)ع(، امام رضا)ع(، حضرت معصومه)س( و برخی دیگر 
از امامزادگان ایران از فرزندان ایشان هستند که در نقاط مختلف کشور سبب برکت 

شده اند.
وی با اشاره به اینکه خطبه پیامبر اسلام)ص( در غدیر خم تکلیف رسانه ای بر عهده 
همگان گذاشته است، اضافه کرد: همانطور که حضرت محمد)ص( دستور دادند، هر 
فرد حاضری باید به افراد غائب موضوع غدیر را اطلاع رسانی کند این موضوع تا روز 

قیامت ادامه دارد.
امام جمعه قم خاطرنشان کرد: افراد فقط از 15 درصد استعداد خود استفاده می کنند 
در حالی که   اگر فردی از ظرفیت ها و استعدادهای خدادادی خود استفاده نکند مورد 

نفرین قرار می گیرد.
وی با تاکید بر اینکه رسانه ملی طی دهه های اخیر تلاش کرده است تا مورد لعن قرار 
نگیرد، گفت: این مجموعه به میزان توان خود از ظرفیت ها استفاده کرده و به همین علت 

اکنون به جایگاه های مطلوبی رسیده است.
سعیدی با اشاره به افتتاح 106 پروژه در صدا و سیمای مرکز قم ادامه داد: بر اساس 
روایات دینی علم و دانش اسلامی باید از قم به سراسر جهان منتشر شود اما تحقق این 
هدف که یکی از دغدغه های مهم مسؤولان استان و شخصیت های برجسته حوزه علمیه 

است به تامین امکانات و تجهیزات نیاز دارد.
وی از تلاش دشمنان برای نفوذ در میان افکار ایرانی ها یاد کرد و افزود: دشمن 
با استفاده از ابزارهای مختلف از جمله تولیدات رسانه ای و فضاهای مجازی بنیان 

خانواده های ایرانی را هدف گرفته است.
تولیت آستان مقدس کریمه اهل بیت)س( با بیان اینکه دشمن با ساختن سریال هایی 
علیه ژاپن و چین به دنبال تخریب این کشورهاست، اظهار کرد: این فیلم ها در کشور 
ایران به صورت دوبله و زیرنویس مورد استفاده قرار می گیرد در حالی که این دو کشور 

در عرصه اقتصاد جهان نقش مهمی دارند.
وی با تاکید بر اینکه باید با استفاده از شعارها و راهبردهای رهبر انقلاب اسلامی 
خطوط حرکت خود را مشخص کنیم، مطرح کرد: دشمن برای تبلیغات خود هزینه های 
سنگینی می کند تا بتواند به بنیان خانواده های ایرانی خدشه وارد کند به همین علت باید 
به صورت مقابله برنامه های عملی در سطح کشور اجرایی شود که این کارهای عملی بر 

عهده مسؤولان اجرایی در دستگاه ها و نهادهای مختلف است.
سعیدی با بیان اینکه باید از هنر و ابعاد مختلف آن در راستای تحقق اهداف مورد نظر 

اسلام استفاده کنیم، عنوان کرد: در شرایط کنونی باید با برخی از مباحث کنار بیاییم 
چرا که عناوین اولیه و ثانویه مشخصی داریم که اگر دستمان در عناوین اولیه بسته است، 
در عناوین ثانویه می توانیم تغییراتی داشته باشیم اما با این وجود هنوز هم برخی درگیر 

پخش کردن یا نکردن فلان آهنگ و موسیقی هستند.
وی با اشاره به اینکه باید در عناوین ثانویه تغییراتی را دنبال کنیم، تصریح کرد: برای 
حفظ اقتصاد و کشور این مهم لازم است و بنده به عنوان یک طلبه این مطلب را مطرح 
کرده و روی آن پافشاری دارم؛ هر چند رعایت چارچوب اسلامی و شرعی لازم است و 
باید از ولنگاری های فرهنگی نیز جلوگیری کنیم اما برخی از سبک ها و روش ها و عناوین 

ثانویه باید تغییر کنند.
وی از حضور افراد فرهیخته در صدا و سیمای مرکز قم یاد کرد و گفت: امیدواریم این 
افراد با تعامل با بزرگان بتوانند کار ارزشمند خود را به صورت گسترده تری دنبال کنند.

استاندار قم:
نقش صدا و سیما در عرصه اقتصاد مقاومتی تعیین کننده است

استاندار قم نیز در این مراسم  با اشاره به اینکه نقش صدا و سیما در عرصه اقتصاد 
مقاومتی تعیین کننده است، گفت: اقتصاد مقاومتی کاری همگانی و مشارکتی است و تا 
زمانی که باور و نگرش همگانی به سمت اقتصاد مقاومتی گرایش نیابد نمی توانیم شاهد 

تاثیر  آن در حوزه عمل باشیم.
سید مهدی صادقی ضمن تشکر از فعالیت های انجام شده در صدا و سیمای مرکز 
قم اظهار کرد: با حمایت های مطلوبی که توسط سازمان صدا و سیما دنبال شده است، 
اکنون شاهد افتتاح این پروژه ها در راستای ارتقاء زیرساخت ها و سطح فنی و کیفی صدا 

و سیمای مرکز قم هستیم.
وی با تاکید بر اینکه صدا و سیما به عنوان یک دانشگاه نقش اساسی در ارتقاء سطح 
آگاهی و فرهنگ مردم کشور دارد، اضافه کرد: به هر میزانی که در راستای تقویت این 

مجموعه تلاش و هم افزایی داشته باشیم قابل تقدیر است.
استاندار قم با اشاره به اینکه نقش صدا و سیما در عرصه اقتصاد مقاومتی تعیین کننده 
است، تصریح کرد: اقتصاد مقاومتی کاری جمعی، همگانی و مشارکتی است و تا زمانی 
که باور و نگرش همگانی به سمت اولویت دار بودن موضوع اقتصاد مقاومتی گرایش نیابد 

نمی توانیم شاهد تاثیر  آن در حوزه عمل باشیم.
وی با بیان اینکه تلاش های گسترده ای طی دو سال اخیر در مجموعه صدا و سیمای 
مرکز قم انجام شده است، گفت: امیدواریم روز به روز شاهد پیشرفت و موفقیت بیشتر 

این مجموعه باشیم.

معاون امور استان های سازمان صدا و سیما  تاکید کرد
تلاش صدا و سیمای مرکز قم در الگوسازی و استانداردسازی

معاون امور استان های سازمان صدا و سیما با تاکید بر اینکه در حوزه موسیقی آیینی و 
دینی انتظارات بسیاری از مراکز استانی همانند قم وجود دارد، گفت: صدا و سیمای مرکز 
قم در ارزیابی ها مثبت و موفق بوده است اما باید در حوزه الگوسازی و استانداردسازی 

تولیدات گام های مطلوب تری را بردارد.
علی دارابی با بیان اینکه استانداری قم در تقویت بسترهای مورد نیاز صدا و سیمای 
مرکز قم مشارکت مطلوبی دارد، مطرح کرد: اکنون در حوزه های مستند، نمایش، 
پویانمایی و انیمیشن با محوریت استان ها حرکت بزرگی دنبال می شود که امیدواریم 

استان قم نیز بتواند در این عرصه موفق باشد.
وی با تاکید بر اینکه در حوزه موسیقی آیینی و دینی انتظارات بسیاری از مراکز استانی 
همانند قم وجود دارد، تصریح کرد: هر چند تا کنون مرکز صدا و سیمای قم در ارزیابی ها 
مثبت و موفق بوده است اما باید در حوزه الگوسازی و استانداردسازی تولیدات گام های 

بلندتری بردارد که تحقق این هدف نیازمند امکانات و تجهیزات است.
معاون امور استان های سازمان صدا و سیما از فرا رسیدن چهلمین سال پیروزی انقلاب 
اسلامی در بهمن ماه یاد کرد و ادامه داد: دشمن به صورت مستمر به دنبال تضعیف 

دستاوردهای نظام اسلامی است و بارها گفته بود که نمی گذارد این انقلاب 40 ساله 
شود اما اکنون این سخن دشمن زمین مانده و انقلاب اسلامی در اوج قرار گرفته است.

وی با اشاره به اینکه نکوداشت چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی برای قم یک 
موضوع مهم است، گفت: قم مبدا انقلاب اسلامی و حرکت امام خمینی)ره( بوده است 
و بسیاری از گنجینه های معارفی را به خود اختصاص داده است به همین علت باید به 

صورت ویژه به این شهر نگاه داشته باشیم.
دارابی با تاکید بر اینکه مجموعه های مختلف استان قم باید از صدا و سیمای مرکز قم 
حمایت کنند، اظهار کرد: سازمان صدا و سیما با توجه به حساسیت ها و ظرفیت هایی 
که در مورد قم مطرح است نسبت به این استان نگاهی ویژه دارد اما انتظار می رود این 
موضوع در استان قم نیز مورد توجه قرار گیرد، هر چند اکنون نیز شاهد حمایت ها 

هستیم اما امیدواریم افزایش آنها را نیز شاهد باشیم.

مدیرکل صدا و سیمای مرکز قم:
99.8 درصد پوشش دیجیتال استان قم تکمیل شده است

مدیرکل صدا و سیمای استان قم  نیز در این مراسم گفت گفت: با اقدامات انجام 
شده و تقویت زیرساخت ها می توانیم بگوییم که 99.8 پوشش دیجیتال استان تکمیل 

شده است.
حجت الاسلام والمسلمین محمد لطفی نیاسر   با اشاره به اینکه امام کاظم)ع( حق 
بزرگی بر گردن ملت ایران دارند، اظهار کرد: امیدواریم با فعالیت های گسترده خود 

بتوانیم بخشی از این دین را ادا کنیم.
وی با بیان اینکه پروژه های مختلف طی سال های اخیر به صورت جداگانه افتتاح 
نشده اند، اضافه کرد: اینکه یک مراسم افتتاحیه ویژه برای همه پروژه ها برگزار می شود 

اقدام پسندیده ای است.
مدیرکل صدا و سیمای استان قم با تاکید بر اینکه فاز نخست ساختمان تولید این 
اداره کل با مشارکت استانداری قم و هزینه ای بالغ بر یک میلیارد و 250 میلیون تومان 
راه اندازی شده است، خاطرنشان کرد: فاز دوم این ساختمان در سال جاری دنبال شده 
است که بخشی از آن به امور برون مرزی و انیمیشن اختصاص داده می شود؛ برای تامین 
شبکه و دیتای این مجموعه نیز اقدامات گسترده ای توسط سازمان صدا و سیما انجام 

شده است.
وی از راه اندازی استودیو جدید شهید آیت الله سعیدی یاد کرد و گفت: استودیوها 
به نام شهدا و وقایع مهم تاریخی نام گذاری می شوند تا این اقدام بهانه ای برای یادآوری 
موضوع های مهم برای آیندگان باشد؛ استودیو شهید آیت الله سعیدی با بودجه های 

سازمان صدا و سیما و حمایت بی دریغ معاونت فنی این سازمان ایجاد شده است.
لطفی نیاسر با اشاره به اینکه پیشرفته ترین تجهیزات سازمان صدا و سیما در این 
استودیو موجود است، اظهار کرد: 18 ایستگاه جدید و تقویت شده در بخش ها و 
روستاهای مختلف افتتاح می شود تا مشکل انعکاس برخی از شبکه ها از جمله سه و 
ورزش در برخی از بخش ها رفع شود به همین علت می توانیم بگوییم که 99.8 پوشش 

دیجیتال استان تکمیل شده است.
وی ادامه داد: میزان احتمال نفوذ ماهواره در روستاها به علت فرهنگ آنها نسبت 
به شهرها قوی تر است اما با ایجاد ایستگاه های جدید این آمار تغییر خواهد داشت؛ 
همچنین در مجموع 6 فرستنده پنج کیلووات »FM« با هزینه ای بالغ بر یک میلیارد و 

500 میلیون تومان نصب شده است.
لطفی نیاسر با بیان اینکه در مجموع 74 پروژه فنی و عمرانی به بهره برداری رسیده 
است، تصریح کرد: حذف کاغذ و بروکراسی های اداری با استفاده از پنج نرم افزار یکی 

دیگر از دستاوردهای صدا و سیمای مرکز قم است.
مهم ترین  از  یکی  آرشیوی  منابع  شد:  یادآور  قم  مرکز  سیمای  و  صدا  مدیرکل 
سرمایه های سازمان صدا و سیما هستند که در استان قم به صورت ویژه مورد توجه قرار 
گرفته اند؛ در 6 ماه دوم سال جاری تبدیل آنالوگ به دیجیتال و اضافه کردن دیتاهای 

جدید را شروع می کنیم تا بتوانیم در میان استان ها پیشرو باشیم.

آیت الله سعیدی تاکید کرد

لزوم جلوگیری از ولنگاری های فرهنگی






